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Değerli üyelerimiz, değerli okurlar...

27. Olağan Genel Kurulumuzda, de-
legelerin demokratik ve özgür irade-
siyle yeni bir Merkez Yönetimi oluştu.
Öncelikle bize gösterilen itibara te-
şekkür ediyorum. Genel Kurul'da biz-
lere gösterilen bu itibara layık olmaya
çalışacağız. Kongrede kurullara seçi-
len tüm arkadaşlarıma başarılar dili-
yor, görevlerini devreden
arkadaşlarımıza da sağlık ve mutlu-
luklar temenni ediyorum.

Petrol-İş Sendikası, bundan 65 yıl
önce 23 yürekli insan tarafından Bey-
koz'da kuruldu. Onların attığı sağlam
temeller sayesinde Petrol-İş, bugüne
kadar emek mücadelesinde önemli
sorumluluklar üstlendi ve sendikal ha-
rekette her konuda hep öncü bir rol
oynadı. Bu vesileyle Petrol-İş'in bu 65
yıllık tarihinde katkısı olan kurucular
başta olmak üzere herkesi rahmet ve
minnetle anıyorum. Sendikamızın 65.
kuruluş yıldönümünü bir kez daha
kutluyorum.

Genel Kurul'da ortaya çıkan sonuçla
birlikte, Petrol-İş'in bayrağını daha ile-
riye taşıyacağımız yeni bir dönem
açılmıştır. Petrol-İş'in gerek örgüt-
lenme gerek de faaliyetleri açısından
daha kat etmesi gereken çok yolu ol-
duğunu düşünüyoruz. Sendikamızın
tarihinden aldığımız güç ile üyelerimi-
zin haklarını koruyup geliştirmek ve
yeni hedefler koyarak emek mücade-
lesini yükseltmek için elimizden gelen
tüm gayreti göstereceğiz. 

Bu duygu ve düşüncelerle, hepinizi
saygı, sevgi ve muhabbetle selamlı-
yorum.

Ali Ufuk Yasar.

Genel Başkandan
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27. OLAĞAN GENEL KURULUMUZ   5   

PETROL-İŞ'TE  Y  

Sendikamızın 5-6
Eylül 2015 tarihinde
yapılan 27. Olağan

Merkez Genel Kurulu, 5
Eylül Cumartesi günü İs-
tanbul'da Genel Merkez
Konferans Salonu'nda
Genel Sekreter Ali Ufuk
Yaşar'ın açış konuşmasıyla

başladı. Genel Kurul’a sen-
dikaların, demokratik kitle
örgütlerinin temsilcileri,
sendikamızın eski genel
başkan ve şube başkan-
ları, merkez yöneticilerimiz,
şube başkanlarımız, şube
yöneticileri ile delegeler ka-
tıldı. İki gün süren genel

Sendikamızın
kuruluşunun 65.

yılında gerçekleştir-
ilen Genel Kurul’a

sendikaların,
demokratik kitle

örgütlerinin temsilci-
leri, sendikamızın

eski genel başkan ve
şube başkanları,

merkez yöneticiler-
imiz, şube başkan-

larımız, şube
yöneticileri ile

delegeler katıldı. İki
gün süren genel

kurula yabancı
sendikacı konuklar

da katıldı.



      5-6 EYLÜL'DE YAPILDI

  YENİ DÖNEM

kurula yabancı sendikacı ko-
nuklar da katıldı.

Yoğun ve canlı bir katılımın
olduğu Genel Kurul, ilk gün
gece geç saatlere kadar sü-
rerken ikinci gün seçimler
gerçekleştirildi.

Yaşar: “Genel Kurul'da yol
haritamızı belirleyeceğiz”

Genel Kurul'un açılış konuş-
masını yapan Genel Sekre-
ter Ali Ufuk Yaşar, öncelikle
tüm katılımcıları Merkez Yö-
netim Kurulu adına selam-

ladı ve katılımları için teşek-
kür etti. Konuşmasına
grevde olan Nero Plastik iş-
çilerine 30 bin üyenin sela-
mını göndererek başlayan
Yaşar, genel kurul tarihinin
aynı zamanda Petrol-İş'in
kuruluş yıldönümü olduğunu



6

hatırlattı:
“Bildiğiniz gibi bundan 65
yıl önce, 6 Eylül 1950'de
23 yürekli insan, Bey-
koz'da Petrol-İş Sendika-
sı'nın temellerini attı ve
kuruluşunu gerçekleştirdi.
Bu vesileyle 65 yıldır emek
mücadelesinde emeği
geçen, kurucular başta
olmak üzere herkesi rah-
met ve minnetle anıyorum.
Ayrıca rahatsızlığı dolayı-

sıyla aramızda olamayan
değerli yöneticilerimize de
acil şifalar dilerken ara-
mızda olanlara da sıhhat
diliyorum. Onlar, iyi ki Pet-
rol-İş'i kurmuşlar ve bu-
günlere getirmişler. İyi ki
var Perol-İş. Hep var ol-
maya da devam etsin.”

Genel kurullara sadece
seçimlerin yapılacağı top-
lantılar olarak bakılma-

ması gerektiğini belirten
Ali Ufuk Yaşar, özellikle
delegelerin fikirlerinden is-
tifade edeceklerini, örgüt-
sel birçok soruna ve
çalışma hayatında yaşa-
nan sorunlara birlikte
çözüm arayacaklarını söy-
ledi. Yaşar, “Petrol Kanu-
nu'ndan Ulusal İstihdam
Stratejisi'ne, esnekleşme
saldırısından kıdem tazmi-
natına kadar karşı duruşu-
muzu nasıl dile
getirdiysek, farklı fikirleri
de dile getireceğiz ve önü-
müzdeki dönemin yol hari-
tasını belirleyeceğiz” dedi.  

Konuşmasında terör ve
yoksulluk sorunlarına da
değinen Yaşar, “Asgari üc-
retin 1300 lira bile olma-
dığı, açlık sınırının Türk-İş
verilerine göre 1350 lira,
yoksulluk sınırının 4500
lira olduğu bir ülkede,
emekçilerin ne kadar zor
şartlarda çalıştığını bilme-
yenlere karşı sesimizi yük-
selteceğiz” dedi. Yaşar,
asıl mücadele etmeleri ge-
rekenlerin işverenler oldu-
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işverenleri ayrı tuttuklarını
ve onlarla doğru müzakere
yapmayı bildikleri gibi bunu
sabote eden işverenlere
karşı da neler yapacakları-
nın kararını yine bu kurul-
larda alacaklarını söyledi.

Konuşmasının ardından Ali
Ufuk Yaşar, Divan önerisini
Genel Kurul'a sundu. Oy
birliği ile kabul edilen Divan
önerisinden sonra katılımcı-
ları, Mustafa Kemal Atatürk
ve silah arkadaşları ile iş ci-
nayetleri sebebiyle aramız-
dan ayrılan emektar
kardeşlerimiz için bir dakika-
lık saygı duruşu ve ardından
İstiklal Marşı'nı söylemeye
davet etti.

Divan Başkanı 
Adnan Özcan

Genel Kurul'da oy birliği ile
onaylanan Divan'da başkan,
sendikamızda 35 yıl bo-
yunca temsilci, yönetici,
şube başkanı, genel merkez

yöneticiliği ve genel başkan-
lık görevleri yapan Adnan
Özcan oldu. Petrol-İş İzmir
Şube Başkanı A.Gani Gün-
doğdu ve Ankara Şube Baş-
kanı Şuayip Gül Divan
Başkan Vekili olarak belirle-
nirken, diğer Divan üyeleri
Bandırma Şube Başkanı İs-
mail Kayan ve İstanbul 1
No'lu Şube üyesi Şirin Akay
oldu.

Adnan Özcan, Divan Baş-
kanı olması sebebiyle yap-
tığı konuşmada “Değerli
delegeler, yarın 6 Eylül
2015, sendikamızın 65. ku-
ruluş yıl dönümü. Nice yıl-
lara temennisiyle, Petrol-İş
şeref dolu 65 yıllık mazisini,
geleceği aydınlık yollarda;
azim, kararlılık ve samimi-
yetle sürdürecektir. Önce-
likle, sendikacılıkta ben yok,
biz var. Sendikacılık, birlik,
beraberlik, mücadele, daya-
nışma, karşılıklı saygı, şef-
faflık ve dürüst olabilme
meziyetlerini üzerinde taşı-
yanların omuzlarında yükse-

lebilir. Bu da sendikamızın
tüzel kişiliğinde ve tüm üye-
lerimizin üzerinde vardır” di-
yerek delegelere teşekkür
etti.

Öztaşkın: “Petrol-İş Genel
Başkanlığı şeref madal-
yamdır”

Divan'ın oluşturulmasının
ardından Genel Başkan
Mustafa Öztaşkın, Merkez
Yönetim Kurulu adına ko-
nuştu. Konuşmasına birlik
ve beraberlik mesajıyla baş-
layan Öztaşkın, “Bu sa-
londa; Petrol-İş, Petrol-İş'in
birliği, Petrol-İş'in dayanış-
ması ve Petrol-İş'in müca-
delesi var. Onun için Türk-İş
Genel Başkanlığı'na aday
olduğum kürsüde de aynı
şeyi söylemiştim. Burada
ayrıştırıcı bir dil ve üslup,
ayrıştırıcı bir taraftarlık anla-
yışını doğru bulmuyorum.
Biz, Petrol-İş'iz ve Petrol-İş'li
olmakla övünüyoruz. Müca-
delemiz, birliğimiz ve daya-
nışma içinde olmamızla
övünüyoruz. O birlik ve be-
raberlik içinde olan dayanış-
macı ruhumuzu, burada
dosta, düşmana gösterece-
ğiz ve genel kurulun so-
nunda herkes kol kola
çıkacak” dedi.

Öztaşkın, konuşmasında
dünyanın ve Türkiye'nin
ortak sorunlarına işaret etti:
“Dünya ve Türkiye'nin ortak
sorunu; yoksulluk, açlık ve
gelir dağılımı eksikliği. Bun-
ların yanında savaşlar, ça-
tışmalar, işgal, terör bütün
dünyanın ortak sorunu. Ay-
rıca doğanın tahribatı, ka-
dına yönelik şiddet, cinsiyet
ayrımcılığı, çocuk emeği sö-
mürüsü, güvencesiz, örgüt-
süz ve kuralsız çalışma,
göçmen sorunu bunların



8 hepsi Türkiye ve dünyanın
ortak sorunları.”

Toplumsal barış sorununun
ülkemizin önemli bir başka
sorunu olduğunu vurgulayan
Öztaşkın, Petrol-İş'in toplum-
sal barışın tehdit altında ol-
duğuna her zaman işaret
ettiğini ve bu sorunun çö-
zümü konusunda tavır geliş-
tirerek tutarlı bir çizgi
izlediğini söyledi.

Konuşmasında Türkiye'de
sendikacılığın sorunlarından
bahseden Öztaşkın, bu so-
runları sendikalara üyeleri ve
toplum nezdinde güven du-
yulmaması, örgütlenmenin
zayıf olması, sendikaların iç
işleyişlerinin demokratik ol-
maması, sendikaların gele-
cek öngörülerinin zayıf
olması ve stratejik planlama
yapamamaları, kurumsal-
laşma ve uzmanlaşmalarının
yetersiz olması, sendikaların
devletten ve iktidardan tam
bağımsız olmaması ile sendi-

kal birliğin sağlanamaması
olarak sıraladı. 

İşçi sağlığı ve iş güvenliği ko-
nusunun sendikalar için en
önemli başlıklardan birisi ol-
duğunu söyleyen Öztaşkın,
geçtiğimiz dönemde Petrol-
İş'in de iş cinayetlerinde üye-
lerini kaybettiğini belirtti.
Petrol-İş'in bu konuda yaptık-
larını özetleyen Öztaşkın,
amaçlarını şu şekilde özet-
ledi: “Bizler kaza olduktan ve
insanlar öldükten sonra
değil, kaza olmadan önce
bağımsız sendika ekibimizin
iş yerine giderek denetleme
yapmasını ve bizim açımız-
dan, bizim gözümüzden de-
netlemesini istiyoruz.”

Petrol-İş'in özelleştirme mü-
cadelesi ve “Sendikalı Ol!”
kampanyasını da anlatan
Öztaşkın, sendikanın aidatlı
üye sayısını son dört yılda
22.820'den, 30.272'ye çıkar-
dığını kaydetti. Konuşması-
nın son bölümünde niye

aday olduğunu anlatan Öz-
taşkın, sözlerini “Sırtımdan
işçi tulumunu hiç çıkarma-
dım. İşçi gibi düşündüm ve
işçi gibi yaşadım. Doğduğum
ve geldiğim yeri hiç unutma-
dım. Kalbim, yüreğim hep
sizde oldu. Benim yükselece-
ğim en yüksek makam ve
mevki, Petrol-İş Genel Baş-
kanlığı’dır. Petrol-İş Genel
Başkanlığı benim onurum-
dur, şerefimdir, şeref madal-
yamdır. Seçilsem de,
seçilmesem de bu şeref ma-
dalyasını hiç çıkarmayaca-
ğım. Bu madalyayı hep
göğsümde taşıyacağım,
ömür boyunca benimle ola-
cak. Hepinize saygılarımı su-
nuyorum” diyerek
sonlandırdı.

Konuklar ve 
delegeler konuştu

Genel Başkan Öztaşkın'ın
konuşmasının ardından ko-
nukların konuşmalarına ge-
çildi. Sırasıyla IndustriALL
Küresel Sendika Genel
Sekreter Yardımcısı Kemal
Özkan, KİPLAS Yönetim Ku-
rulu Başkanı Refik Baydur,
RETUNSEE Genel Başkanı
ve Sırbistan Enerji İşçileri
Sendikası Başkanı Goran
Takiç, RETUNSEE Genel
Sekreteri ve Slovenya Enerji
Sendikası Yönetim Kurulu
üyesi Mitja Fabian, Kristal-İş
Sendikası Genel Başkanı
Bilal Çetintaş ve Basın-İş
eski Genel Başkanı Yakup
Akkaya konuşmalarını yap-
tılar.

Konukların konuşmalarından
sonra Komisyon raporları
okundu ve onaylandı. Mer-
kez Yönetim Kurulu adayları-
nın okunması, çalışma ve
hesap raporlarının onaylan-
masının ardından delegelerin
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Delegelerden sırasıyla İstan-
bul 1 No'lu Şube Disiplin Ku-
rulu Üyesi Abdullah Pektaş,
İstanbul 1 No'lu Şube Başkan
Yardımcısı (Mali) Abidin
Kaya, Kırıkkale Şube Başkan
Yardımcısı Murat Kaya,
Gebze Şube BASF Türk'ten
Osman Göğçe, Gebze Şube
Unilever Baştemsilcisi Barış
Balkay ve Gebze Şube Cam-
bro Özay'dan Mehmet Balkan
Işık konuştu.

Aday konuşmaları gece geç
saatlere kadar sürdü

Delegelerin konuşmalarının
tamamlanmasından sonra iki
listeden on adayın ve se-
çimde herhangi bir göreve
aday olmayan mevcut Genel
Örgütlenme ve Eğitim Sekre-
teri Nimetullah Sözen'in ko-
nuşma yapacağı bölüme
geçildi.
Gece geç saatlere kadar
süren, oldukça canlı ve
yoğun bir katılımla dinlenen

aday konuşmalarında  sıra-
sıyla Genel Yönetim Sekre-
terliği Adayları Ünal Akbulut
ve Muhammet Kayar, Genel
Örgütlenme ve Eğitim Sekre-
terliği Adayları Süleyman
Akyüz ve Mustafa Mesut
Tekik, bu görevdeki mevcut
yönetim kurulu üyesi Nimetul-
lah Sözen, Genel Mali Sekre-
terlik Adayları Turgut Düşova
ve İbrahim Doğangül, Genel
Sekreterlik Adayları Recep
Sefer ve Ahmet Kabaca ko-
nuştu. Son konuşmaları ise
Genel Başkan Adayları Ali
Ufuk Yaşar ve Mustafa
Öztaşkın yaptı.

İkinci gün seçimler yapıldı

Ertesi gün Merkez Yönetim
Kurulu, Merkez Denetim ve
Disiplin Kurulları ile Türk-İş
delegeliği seçimleri gerçek-
leştirildi. 6 Eylül'de yapılan
seçim sonuçlarına göre 250
delegenin 170'inin oyunu alan
Ali Ufuk Yaşar, Petrol-İş'in
yeni genel başkanı oldu.

Yaşar'ın Genel Başkan Adayı
olduğu liste tüm kurullarda
seçimi kazandı. 

Ahmet Kabaca 171 oyla
Genel Sekreter seçilirken,
167 oy alan Turgut Düşova
Genel Mali Sekreter oldu.
158 oy alan Mustafa Mesut
Tekik Genel Örgütlenme ve
Eğitim Sekreterliğine, 170 oy
alan Ünal Akbulut Genel Yö-
netim Sekreterliğine seçildi.

Merkez Denetim Kurulu'na
Yusuf Ziya Kahyaoğlu, Yavuz
Katırancı ve Eyüp Kahraman;
Merkez Disiplin Kurulu'na
Gültekin Öztemel, Hasan
Akçay ve Asım Çavuşoğlu
seçildi.

Sonuçların belirlenmesinden
sonra Mustafa Öztaşkın ve
İbrahim Doğangül birer veda
konuşması yaparken yeni
Genel Başkan Ali Ufuk Yaşar
da delegelere hitaben bir te-
şekkür konuşması gerçekleş-
tirdi.
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Goran Takiç
RETUNSEE Genel Başkanı

Aynı zamanda Sırbistan Enerji İşçileri
Sendikası Başkanı olan Goran Takiç,
yaptığı konuşmada Genel Kurulu se-
lamlayarak, “Her ne kadar dünyanın
ve koşulların durmadan değiştiğine
tanıklık etsek de, değişmeyen şey iş-
çilerin mücadelesinin devam etmesi-
dir” dedi. Dünya değişse de işçiler
açısından koşulların aynı kaldığını
vurgulayan Takiç bu koşulları değiş-
tirmek için de işçilerin mücadelesinin
sürdüğünü söyledi. Takiç sözlerini
Petrol-İş'e başarılı bir Genel Kurul di-
leyerek sonlandırdı.

Refik Baydur
KİPLAS Yönetim Kurulu Başkanı

“Petrol-İş bu sene 65 yılını kutlamakta-
dır. Hayırlı uğurlu olsun. Ben bu 65 yılın
53 yılında varım. Uğraşımın en büyük if-
tihar vesilesi işveren ile sendikalar ara-
sındaki uzlaşma zeminini bulmaktı.
Petrol-İş, işyerinin ayakta kalmasını he-
defleyen ama aynı zamanda kendisinin
de geleceğini düşünen işçi kitlesine sa-
hiptir. Sizlerle iftihar ediyorum. Hiç
unutmayın! İşçi olmaz ise işyeri yoktur
fakat işyeri olmaz ise de işçi yoktur.
Sendikacı siyasetçiyi peşinden koştu-
ran kurumdur. Bu nedenle birleşiniz.
Ben Petrol-İş'in yapıcı ve işçisini koru-
yan tavrını takdir eden dostunuzum. 27.
Genel Kurul'un başarılı geçmesini, size
ve memleketimize hayırlara vesile ol-
masını dilerim.”
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Kemal Özkan
IndustriALL Küresel Sendika
Genel Sekreter Yardımcısı

Kemal Özkan, Petrol-İş 27. Genel Kuru-
lu'nda yaptığı konuşmada “Petrol-İş de-
nince akla örgütlenen sendika gelir,
Petrol-İş denince akla dayanışma gelir,
sendika içi demokrasi gelir, Petrol-İş de-
nince akla hak arama, hak sorma, ku-
rumsallaşma gelir” diyerek Petrol-İş'in
küresel sendikacılık açısından ne ifade
ettiğini belirtti. Özkan, konuşmasında
küresel kapitalizmin ve emperyalizmin
dünya emekçilerine dayattığı kemer
sıkma politikalarına işaret ederek yok-
sulluğa karşı sendikaların mücadelesi-
nin küresel çapta gelecekte daha da
yoğunlaşacağının altını çizdi. Kemal
Özkan, dünyada şu anda ekonomik ve
sosyal eşitsizliğin sanayileşmenin baş-
ladığı 20. yüzyılın başlarındaki değerlere
ulaştığını belirterek dünya işçilerinin
buna karşı vereceği mücadelenin öne-
mini vurguladı.

Mitja Fabian
RETUNSEE Genel Sekreteri

RETUNSEE Genel Sekreteri ve aynı za-
manda Slovenya Enerji Sendikası
Yönetim Kurulu üyesi Mitja Fabian
konuşmasına salondaki herkesi RE-
TUNSEE adına selamlayarak başladı.
Fabian, Petrol-İş Sendikası'nın da ku-
rucuları arasında yer aldığı RETUN-
SEE'nin bölgede sendikal açıdan
önemli bir işlevi yerine getirdiğini, işçi
haklarının geliştirilmesi ve emperyal-
izmin emekçiler açısından ekonomik
yıkım getiren politikalarına karşı ver-
ilen mücadelenin bölge emekçilerinin
yararına olduğunu belirterek konuş-
masını sonlandırdı.
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DELEGELER
KÜRSÜDE
Abdullah Pektaş
İstanbul 1 No'lu Şube 
Disiplin Kurulu Üyesi

17 yıldır bu kürsüde işsizlik oranını,
asgari ücreti, işçi cinayetlerini,
ülkemizde sendikalı çalışan sayısının
az oluşunu dinliyorum. Teşhis vardı,
fakat iyileştirecek reçete yoktu.
Hükümetler eleştirilir fakat bizi bu-
radan ne kadar duyarlar? Görevimiz,
örgüt içinde birlik beraberliği sağla-
mak. Bölünürsek yok oluruz,
bölüşürsek var oluruz. Sendikamızın
27. Genel Kurulu'nu selamlıyor,
Petrol-İş ailesine ve yeni seçilecek
yönetime başarılar diliyoruz.

Abidin Kaya
İstanbul 1 No'lu Şube 
Başkan Yardımcısı (Mali)

12 yıldır Petrol-İş Sendikası üyesiyim.
Sendikanın üniversitesi yok. Hepimiz işçiyiz,
emekçiyiz. Bu işte hepimizin alın teri var.
Örgütlenmek zordur. İşyerlerinde gözü kar
hırsı bürümüş işverenler sendika ile işbirliği
yapmayı hiçbir zaman kabul etmez. Bu ne-
denle, sendikalı olmak isteyen çalışanına
saldırır. Örgütlenmeye Deva İlaç işyerinde
başladık. 120 gün grev çadırında kaldık. Bu
çadırla Petrol-İş gücünü gösterdi. Bölgede
artık herkes, Petrol-İş'i tanımakta ve konuş-
maktadır. Siz değerli Ali Ufuk Yaşar ve Ahmet
Kabaca, bizimle Çerkezköy'de direnişimizde
birlikte yürümeye geldiniz... Biz de sizinle
yürümek için Genel Kurul'dayız.

Murat Kaya
Kırıkkale Şube Başkan
Yardımcısı 

Biz buraya çıkmak için çok bek-
ledik. Petrol-İş için çok mücadele
verdik.  Burada konuşulanlardan
çıkardığım, kimsenin şube genel
kurullarında taraf olmadığı... Fakat
Kırıkkale Şube Genel Kurulu'nda
taraf olundu. O günden bu yana,
biz destek verdiğimizin sonuna
kadar arkasındayız. Ali Ufuk
Başkanın ve ekibinin sonuna
kadar yanındayız. Seçim sonucu
hayırlı olsun.

“ “ “

“
“

“

Abdullah Pektaş

Abidin Kaya

Murat Kaya
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Genel Kurulumuzda konuk konuşmacıların ardın-
dan delgeler sırasıyla İstanbul 1 No’lu Şube
Disiplin Kurulu üyesi Abdullah Pektaş, İstanbul

1 No’lu Şube Başkan Yardımcısı (Mali) Abidin Kaya,
Kırıkkale Şube Başkan Yardımcısı Murat Kaya,  Gebze
Şube Basf Türk çalışanı Osman Göğçe, Gebze Şubeden
Unilever Baş Temsilcisi Barış Balkay, Gebze Şubeden
Cambro Özay çalışanı Balkan Işık konuştu.

Osman Göğçe 
Gebze Şube Delegesi

Biz burada sadece başkan seçmiyoruz. Gele-
ceğimizi tayin ediyoruz. Türkiye'de sendikal
alanda yaşanan sorunların başında örgütlen-
menin önündeki engeller geliyor. Bu nedenle
örgütlenilse dahi işyerlerinde sendikaların
“yetkisizlik” sorunu ortaya çıkıyor. 

Dolayısıyla aslında sendikalaşma engellen-
miş oluyor. 2003 senesinden 2013 senesine
kadar toplu sözleşmelerdeki yetki meselesi
ortadan kaldırılsın diye bekledik. Sizden
ricam, Sendikalar Kanunu'nun değiştirilerek
yeni bir yapılanmaya gidilmesi. Sendika bize
atalarımızdan miras kalmadı, yarın çocuk-
larımıza ödünç vereceğiz.

Barış Balkay
Gebze Şube Delegesi

Ben buraya 450 kişinin temsilcisi
olarak geldim. Buraya gelirken, önce-
likle Genel Başkanıma destek vere-
ceğimi belirtmiştim ama karşısında
aday olan ve 4 yıldır emeği geçen Ali
Ufuk Başkanımızın da “emeğine
yüreğine sağlık” demek istiyorum. Bu
seçimlerde de, bu sendikada 65 yıldır
sağduyu nasıl galip çıktıysa bugün
de aynısı yaşanacaktır. 

Bütün Türkiye biliyor ki, Petrol-İş
Türkiye'nin en iyi ve en ayağı yere
basan sendikasıdır. Petrol-İş çalışan-
larının hepsi onuruyla çalışmaktadır.

Balkan Işık
Gebze Şube Delegesi

Biz hepimiz, aynı geminin yolcu-
larıyız. “Sendikalı Ol Güçlü Ol!” slo-
ganı bize öncülük etmelidir. Burada
kaybeden ya da kazanan yok. Bizim
için önemli olan ekmeğimizin nasıl
korunacağıdır. 

Sendikamıza hepimiz sahip çık-
malıyız. Bizim için ne hayırlıysa o
olsun. Birlik ve beraberliğimizin de-
vamını temenni ederim.

“ “ “

“ “
“

Osman Göğçe

Barış Balkay

Balkan Işık
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S
ayın Divan, Değerli
Merkez Yönetimi, ülke-
nin dört bir yanından

gelen çok değerli şube baş-
kanı, yönetici, temsilci, baş-
temsilci, misafirler ve çok
değerli delegasyon... Bir kez
daha sizleri saygı ile selamlı-
yorum. Sabah açılış konuşma-
sında çalışma hayatı ile ilgili
hususlardan biraz bahsetmiş-
tim, daha sonra adaylık ko-
nuşmamızda devam ederiz
demiştim ama zaman çok
ilerledi...

Şimdi aslında ben, “ben” de-
meyi çok sevmiyorum ama
mecbur kalıyorum; çünkü
bugün benden çok bahse-
dildi. Öyle bir Ali Ufuk Yaşar
anlatıldı ki, öyle bir Ali Ufuk
Yaşar konuşuldu ki... Hakkı-
mızda yazılar yazıldı, birtakım
algılar oluşturulmaya çalışıldı.
Gökten zembille inmiş bir
adam tiplemesi yapıldı.

Ne yazık ki, şunu bir türlü ya-
pamıyoruz, iyi yapılan işlerle
ilgili “Bu işi güzel yaptı” diye-
miyoruz. Eski dosttan düşman
olmaz. Netice itibarıyla bu-
rada birçok arkadaşımla aynı
jenerasyondan geliyoruz.
Ama birbirimizi övmeye dair
bir cümle kuramıyoruz.

Genel Kurul sürecinde sürekli
genel başkan makamı üzerin-
den, “Niye genel başkanı yeri-
yoruz”, “Genel başkan sorunu
yok”, benim için “Bu adam
nereden çıktı” yönlü argüman-
lar kullanıldı. Ben mevcut
genel başkana yıllar boyu oy
verdim. Yani vermiş olduğum
oyu alırken niye benimle ilgili
aynı algı yaratılmıyordu?

Burada herkes siyaset-sen-
dika ilişkisini anlatıyor. Ona
dair bir takım algılar oluştur-
mayı amaçlıyorlar. Siyasetin
sendikayı belirlemesi konusu,
ne tüzüğümüz  ne de geçmiş-

GENEL BAŞKAN ADAYI

ALİ UFUK YAŞAR

DOĞRU PLANLAMA İLE
BÜYÜK HEDEFLER
KOYACAĞIZ
“Doğru mücadeleyle

biz bu sendikanın
üye sayısını en az

50 binin üzerine
çıkaracak hedefler

koyacağız.
Yapılacak daha çok

işimiz var.” 
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ten bugüne mozaik yapımız ile
mümkün değilken, niye sürekli
vurgulanıyor? İnsanı kazanmak
yerine, insanı kaybetmeye dair
her türlü pozisyon alınıyor. 

Ben burada uzun uzadıya konu-
şacak değilim merak etmeyin
ama bu 13 şubenin, 13 şube baş-
kanının hakkını teslim etmemiz
lazım. Onun sorumluluğu bende.
Bu sendikada her başkanlık seçi-
minde, bu zamana kadar şubeler
bir araya gelir, karar verir ve
genel başkana bu tebliğ edilirdi.
Ondan sonrası itibariyle iş, bunu
kabullenmek ve sorunsuz bir şe-
kilde yürümekti.

Sayın Başkan'ın “Ali Ufuk Yaşar
aday olmasaydı, ben aday dahi
olmazdım...” şeklinde ifadeleri
olmuş. Kusura bakmayın Sayın

Başkan, kimin aday olabileceğine
dair kararları da siz verin tam da
böyle bana atfettiğiniz hani o
“milli şef” pozisyonuna oturun.
Herkesi yönlendirin, baskı yapın.
Genel Kurul'un başladığı sabah
saatlerinden beri baskı yiyen asıl
biziz. 

“Petrol-İş üyesinin hakkını hu-
kukunu sağlayacak ekip bu”

Petrol-İş’in hakkını hukukunu sağ-
layacak olan işte gerçek ekip
bu... Kimse kusura bakmasın. 15
şube de beraber, 16 şube de be-
raber... Kimse ayrı değil ama 13
şube bir araya geldi. Arkadaşlar
ile toplandık “hiç kimseye ben de
adayım” demedim. Hiçbir arka-
daşım da “Adayım” demedi. Bu
şube başkanları kendi iradeleriyle
bir karar verdiler. Sadece Ali Ufuk

Yaşar başkanlığına değil, biraz
önce burada dinlediğiniz arka-
daşlarımla beraber beşli ekibe
inanarak görev tebliğ ettiler. Des-
teğimiz yüzde 80'ler mertebesin-
dedir ve isterdik ki bu destek
yüzde 100 olsun. Biz burada 13
şubenin kararının temsilcisiyiz. Ve
arkadaşlar bana dediler ki, “Sayın
başkan; genel başkan dört dö-
nemdir bu işi yapıyor, sen çık
bizim bu kararımızı kendisine
ilet.” “Olmaz” dedim. Doğru mu
arkadaşlar? İşin nezaketi bu
değil. Kendisi, dört dönem bizim
genel başkanlığımızı yapmış ve
bundan sonra da bu kapıdan her
zaman girmeye hakkı olacak biri-
sidir. 

Petrol-İş'te uzun genel başkanlık
yapma durumu söz konusu. Ama
benim tavrım, üç dönemden



sonra bir değişim olması yö-
nünde. Ben buna takılmıyorum,
bununla ilgili bakın bir şey de
söylemiyorum. Sadece şunun al-
tını çizmek istiyorum: Biz senden
görevi istediğimizde bu koltuğu
niye bırakmıyorsun? Benim sor-
mak istediğim bu. Bunu bütün
nezaketimizle ve 3 ay boyunca
da yine bu arkadaşlarımız marife-
tiyle değil, bizzat delegelerle
oturduk konuştuk. Bu açıklık poli-
tikası değil midir? Bunu da hiç
gizli yapmadık. Yani taraf olduk. 

“Mozaik bir yapıyı hep 
önemsedik”

Biz bu topraklarda, bu sendikanın
içerisinde odalara alınmamaları,
dışarıda bırakılmaları, adam ye-

rine konmamaları çok yaşadık.
Ama çok şükür böyle bir şeyi kim-
seye yaşatma niyetimiz de yok,
hiçbir şekilde de yaşatmadık
şube başkanlığımız döneminde
de... Biraz birbirimizi tanımaya ih-
tiyacımız var. Şube başkanlığımız
döneminde biz mozaik yapımız
ile şubeyi yönettik. Şubede Yöne-
tim Kurulu üyelerimizi tek tek say-
dığımda da bu mozaik yapıyı hep
koruyabilmiş, bu zenginlikleri
kendi şubesinde bu zamana
kadar getirmiş olduğumu göre-
ceksiniz. Böyle bir insana siz di-
yeceksiniz ki, “Arkadaş sen
demokrasi falan askıya alacak-
mışsın. Temsilcilik seçimi kaldırı-
lacakmış... ” Ben üç senelik işçi
iken rahmetli Mehmet Bey’in baş-
kanlığında listeden yönetim ku-

rulu üyesi olup temsilciliğin atama
ile belirlenmesine karşı olduğu-
mun konuşmasını yaptım. Ben
buna karşıyım. Benim böyle bir
lüksüm olmaz. İşyerinde işverenin
atadığı bir temsilci var ise, ben
bu sendikanın sorumlusuysam,
ona göre muamele ederim. Ku-
rumsal bir fabrikada seçme se-
çilme özgürlüğüne dair sıkıntı
olmayan bir yerde ben seçilmiş
temsilciyi niye istemeyeyim? 

“Sendikal Güç Birliği'nin 
sadece adı var”

Sendikal Güç Birliği Platformu...
Ne birliği var ne gücü var. Sa-
dece adı var. Kimse kusura bak-
masın. Herkes birbirlerinin
özgürlüklerine sahip çıkacak.
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Neye inanıyorsan, hiç kimse
kimseyi bundan dolayı ötekileş-
tirmeyecek. Öyle değil midir?
Evrensel kurallardır bunlar. Di-
yeceksiniz ki, “Biz Sendikal Güç
Birliği Platformu'nun Türk-İş’e
karşı iyi işler yapacağına inanı-
yoruz...” Peki ne işler yapılmış?
Platformdaki sendikaların şube
başkanlarını bölgeden tanıyoruz.
Bileşenlerinde sendikal demokrasi
yok, güç birliği hiç yok. 

Biz yapabileceklerimizi konuşa-
cağız, yapamayacağımız şeyleri
de haybeden sallamayacağız.
Büyük büyük konuşalım, sonra
hiçbir şey yapmayalım. Böyle
yapılırsa, sendikaya ve üyeleri-
mize karşı söyleyecek sözümüz
kalır mı? 

Bazı sohbetlerde anlattım, yeni
arkadaşlarıma da kısaca anlata-
yım. Meşhur Dilovası’nda Poli-
san Fabrikamız var. Polisan’daki
şanlı direnişimiz diye başlayan
cümleler ediliyor. Baktık Poli-
san’daki şanlı direnişe... Direniş
iki buçuk sene sürmüş. Direni-
şin ardından hiçbir işçi kalma-
mış. Fabrika taşerona girmiş
örgütlülük bitmiş. Neresi şanlı
bunun ya? Böyle şanlılık olur mu
arkadaşlar? 

“Aday olmayı isteyen değil
aday gösterilen biriyim”

Petrol-İş'in, “AKP’ye yakınlığı ile
bilinen Ali Ufuk Yaşar’ın başkan
adaylığı ile yeni bir yola girdiği”
iddia ediliyor... Öyle bir anlattı-
lar ki, Ali Ufuk Yaşar geliyor,

herkesi silkeleyecek... Ben açık
konuşurum. İçten pazarlıklı
olmak iyi bir şey değil değerli
arkadaşlarım. Herkes net olsun.
Neyseniz onu söyleyin. Ben
geçen dönem kendi kimliğim ile
alakalı da bu sendikaya bakış
açımla alakalı da çok net açıkla-
malar yaptım. 

Bir kaç sene temsilci, sonra yö-
netici, şube başkanı, genel
sekreter ve şimdi genel başkan
adayıyım. Aday olmayı isteyen
değil, arkadaşlarım ve örgütüm
tarafından genel başkan adayı
gösterilen biriyim. Ve şimdi çok
rica ediyorum, bu salondaki şu
estetiğe şu nezakete hiç yakışı-
yor mu? Köşe yazılarında beni
tanımadan yazılıp çizilmesini,
sosyal medyada bir sürü karala-
malar yapılmasını hak etmiyorum.

52 yaşındayım ve 24 senedir bu
örgütün içerisindeyim. 15 Ekim
1999'da şube başkanı olmu-
şum. 16 sene olmuş ve 13 sene
boyunca Tüpraş ve Petrol Ofi-
si'nin özelleştirmesine karşı ya-
pılan eylemlerin içerisinde olan
bir ekibin başında bulunan biri-
yim. Rafinerinin durdurulmasına
kadar giden, vatan haini dam-
gası yiyecek en az 30 tane da-
vası olmuş biriyim. 

Beni özelleştirmeye karşı müca-
dele edemeyen, etmesini bilme-
yen veya sadece müzakere edip
siyasilerle iş bitiren bir adam
diye anlatmak ahlaksızlıktır.

Değerli arkadaşlarım; madem
yönetime talip olduk şimdi çalı-
şacağız... Doğru müzakere ve
doğru mücadeleyi becerebilme-
miz lazım. Yükün altına giriyo-
ruz. Yükün altına girmek kolay iş
mi? O koltuk çok sancılı bir kol-
tuk. O koltuk öyle kolay bir kol-
tuk değil. O koltuğa keyif
çatayım diye aday olan kişi
zaten rezil olur.  
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Biz geçtiğimiz dönem boyunca
birçok yerde sözleşmeleri yürüt-
tük. örgütlenmeleri idare ettik.
Dolayısıyla bu başarının karşılı-
ğında arkadaşlarımız teveccüh
gösterdi, bizi aday gösterdi. Hiç-
bir şey karşılıksız değil arkadaş-
lar. Kimse kimsenin kara kaşına
kara gözüne bu işleri ona bırak-
maz. 

“Doğru planlamayla üye sayı-
mızı 50 binlere çıkartacağız”

Değerli arkadaşlar, biz birbiri-
mizi kandırırsak, tekrar ediyo-
rum, bizi kandıranlara dahi
söyleyecek sözümüz kalmaz. Biz
olaylara nasıl bakıyoruz? Vallahi
insani bakıyoruz. İnsan odaklı
bakıyoruz. 

Konuşmamda, sizlere yanlış al-
gılar oluşturularak tanıtılmış
olmam dolayısıyla kendimi uzun
uzadıya anlatmak durumunda
kaldım. 

Aslında ben bugün, çalışma ha-
yatına dair konulara tabii ki gir-
mek isterdim. Petrol-İş'in örgütlü
olduğu alt sektörlere dair yapmış
olduğumuz çalışmadan bahset-
mek, iş kazalarına, iş cinayetle-
rine dair nasıl önlemler
alacağımıza dair birtakım konu-
ları anlatmak isterdim. Ama
zaman kısıtımız var, görüyorum
gecenin bu vaktinde hepimiz yo-
rulduk.

Arkadaşlar, bir şeyi doğru yönet-
mek isterseniz, doğru planlama
yapmak zorundasınız. Doğru
planlar yaptıktan sonra doğru
yönetebilirsiniz. Hiç merak etme-
yin. Doğru mücadeleyle biz bu
sendikanın üye sayısını en az 50
binin üzerine çıkaracak hedefler
koyacağız. Daha çok işimiz var.
Ayrıca Petrol-İş’in daha sosyal
olması lazım. Yani bizim mutlak
şekilde üyelerimizin sanata eği-
limli olanlarına katkılar sunmamız
lazım. 

Projelerimiz var; örneğin bir ta-
nesi her üyemiz adına dikilecek
bir meşe ağacı, “Bir Dikili Ağa-
cım Olsun Projesi...” Yerellik-
lerde Petrol-İş ormanları
oluşturmak istiyoruz.Tüm bunla-
rın ayrıntılarına ne yazık ki gire-
medik? Neden? Bugün
kendimizi anlatmaktan, o yanlış
algıları temizlemeye çalışmaktan
bu konulara fırsat bulamadık...
Ama birbirimizi iyi tanımamız
lazım. Sonuç olarak, bu konuş-
mayla birbirimizi iyi tanımaya
dair bir şey yapmış olduk.

Evet değerli arkadaşlarım, gece-
nin bu vaktinde özellikle göster-
diğiniz enerjinize çok teşekkür
ediyorum. 27. Olağan Genel Ku-
rul’da ekibim ile beraber sizin
oylarınızla seçilirsem sizlere hiz-
met etmek için elimizden geleni
fazlasıyla yapacağımıza söz ve-
riyorum. Hepinizi saygı, sevgi ve
muhabbetle selamlıyorum.

P
etrol-İş Sendikası 27.

Olağan Genel Kurulu'nda
demokrasinin gereğini ye-

rine getirmek üzere yurdun dört
bir yanından gelen emekçi arka-
daşlarım, değerli delegasyon,
değerli misafirler, basın mensup-
ları, değerli çalışanlarımız, hoş

geldiniz,  herkesin çok büyük
emeği var... Sayın seçim kuru-
luna da teşekkür ediyorum.

Demokrasilerde az önce de
ifade edildiği gibi seçim yarışları
normaldir. Bu yarışlardan sonra
neler yapılabileceğine dair izle-
nimler, gözlemler yapılır. Şunu
çok açık ve net söyleyeyim, el-
bette insanın seçimi kazanma-
sından dolayı bir miktar sevinci
olabilir ama inanın bugünden iti-
baren 31 bin üyemizin yükünü
omuzlarımızda hissetmeye başla-
dım. Zafer narası atacak değiliz
elbette, sayın başkan (Mustafa
Öztaşkın) ifade etti. Bu bir görev
devri, bizde yeni ve yeniden se-
çilenler olarak bu görevlere sizler
tarafından uygun görüldük. 

Girdiğinizde attığınız slogan as-
lında zaferi ifade eden slogandır.
Zafer inanan, direnen emekçinin
olacak, işte bu bizim şiar edindi-
ğimiz, 25 yıla yakın sürede yap-
maya çalıştığımız, inandığımız,
sınıfımıza bu mücadele ruhuyla
hizmet etme aşkımız, bu onun dı-
şında başka bir şey  değildir.
Bizim de bunun dışına çıkmamız
mümkün değil. Bunu en iyi şe-
kilde yapmaya gayret edeceğiz.
Elbette yine bu zamana kadar
bizi seçip bundan sonrası itiba-
riyle işyerlerine dönen arkadaşla-
rımızla da sürekli istişare halinde
olacağız. 

Bizim asıl mücadele etmemiz ge-
rekenler ise işverenler. Namuslu
işverenleri ayrı tutuyoruz tabi.

Genel
Başkanımızın
Kapanış ve
Teşekkür
Konuşması
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Onlarla en doğru şekilde müza-
kere yapmasını bileceğimiz
gibi, bunu sabote eden işve-
renlere karşı da yapacaklarımı-
zın kararını alıp, buradan o
şekilde çıkacağız. Bugün bura-
daki görevimiz sadece yöneti-
cileri seçip, oy verip gitmek
değil,  delegasyonun bundan
sonraki süreçte de her türlü da-
yanışmayı sağlamasını istiyo-
ruz.

Elbette hergün bir şeyler öğ-
rensek de, öğrenmenin önü
açıktır ve biz öğrendikçe ne
kadar eksik olduğunuzu görü-
yoruz. Birbirimizi ancak tamam-
larsak birlik bütünlük içersinde
bir şeyler yapabiliriz, bunun far-
kındayız. Dolayısıyla bugün alı-

nan sonuçları değerlendirip,
hep beraber önümüzdeki sıkın-
tılı günleri aşabilmek için yeni
planlarla bu yolda yürüyeceğiz.

Çok söze ihtiyaç yok, iki gün-
dür birçok şeyi konuştuk, bir-
çok şeyi tartıştık. Aday olan tüm
başkanlarımız, daima bizim ba-
şımızın üzerinde yerleri var. Bu
başkanlarımızdan istifade et-
meye devam edeceğiz. Lütfe-
derlerse bundan sonrası
itibariyle de bu örgütün daha
da büyütülmesine dair destek-
lerini bizden esirgememelerini
rica ediyorum. Hepinizi yeni se-
çilen ekibimiz adına saygı,
sevgi ve muhabbetle selamlıyo-
rum. Allah yar ve yardımcımız
olsun.

Ali Ufuk Yaşar

04.08.1963 tarihinde
İzmit'te doğdu. İzmit
Endüstri Meslek Lis-
esi/Elektrik Bölümünü
bitiren Yaşar, 1983
yılında askere gidene
kadar piyasada serbest
elektrikçi olarak çalıştı.
1984 yılında askerliğini
bitirdikten sonra, 1984-
1986 yılları arasında
Türkiye Elektrik Kuru-
mu'nda teknisyen
olarak çalışmaya
başladı. 1986 yılında
İzmit'te Tüpraş işyerine
girerek çalışma
yaşamını sürdürdü.
1994 yılında Tüpraş'ta
Petrol-İş İşyeri Temsil-
cisi olan Yaşar, Kocaeli
Şubesi'nde Denetim ve
Yönetim Kurulu üyelik-
lerinde bulundu. Yaşar,
1999 yılında Kocaeli
Şube Başkanlığına
seçildi. Yaşar,
sendikamızın 17-18
Eylül 2011 tarihinde
yapılan 26. Olağan
Genel Kurulu'nda
Genel Sekreterlik
görevine seçildi. 5-6
Eylül 2015 tarihinde
yapılan 27. Genel Ku-
rul'da ise Genel Başkan
oldu. Yaşar, evli ve iki
çocuk babasıdır.
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D
eğerli misafirler, ülke-
mizin 16 ayrı bölge-
sinden, 84 işletme ve

184 işyerinden, alın terinin,
onurun, işçinin, emeğin tem-
silcileri olan değerli delege-
ler, hepinize saygılarımı
sunuyorum, hoş geldiniz!
Öncelikle sendikamızın 65.
kuruluş yıl dönümü nede-
niyle, sendikamızı kuran, bu-
günlere getiren ve
bugünlere gelmesinde
emeği geçen herkesi, gerek
öbür dünyaya intikal etmiş
rahmetli büyüklerimizi, gerek
hayatta olanları ve halen ça-
lışan arkadaşlarımızı, ağa-
beylerimizi hepsini saygıyla
anıyorum, kendilerine teşek-
kür ediyorum. İyi ki bu sen-
dikayı kurmuşlar, iyi ki varlar,
iyi ki varız. 

İş cinayetlerinde yitirdiğimiz
şehitlerimizi ve terör saldırı-
larıyla kaybettiğimiz tüm şe-
hitlerimizi de saygıyla
anıyorum.

Değerli arkadaşlar; en sakin
genel kurulumuzu yapıyoruz.
Bu açıdan gayet iyi gidiyo-
ruz ben herkese teşekkür
ediyorum. 

“Değişimden zarar 
gelmez”

Genel Kurul öncesi bir algı
operasyonu gerçekleştirildi.
Birbirimizi ötekileştirme sure-
tiyle bir algı yaratıldı. Sendi-
kanın şube seçimlerine
müdahale edildiği iddiası
dillendirildi. Kendi adıma ko-
nuşayım, hiç kimseye baskı
yapmadık ama tüm bu sü-
reçlerde sendikanın menfa-
atleri adına taraf

GENEL SEKRETER ADAYI

AHMET KABACA

DEĞİŞİMDEN 
KORKMAYALIM

“Bu dönem farklı
şeyler oldu. Ne
dedik? Sözleş-

mede güzel şeyler
oldu, örgütlenmede

büyük bir can-
lanma yaşandı,

üye sayımız arttı.
Değişim, bu dönem

tamamlanacak.” 
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olduğumuzu gösterdik. Taraf ol-
duğumuz ve bu sayede değişi-
min yaşandığı şubelerde
faaliyetlerimiz daha kötüye git-
medi. Değişimden korkmayalım,
değişimden zarar gelmez. 2011
yılında aday olup seçildikten
sonra “sendikanın yörüngesi ka-
yıyor, sağcılar geliyor” denildi.
Petrol-İş’in yörüngesini kaydır-
maya kimsenin gücü yetmez.

“Sendikada ekip anlayışı 
ile çalıştık”

Göreve geldikten sonra sözleş-
meleri bir ekip anlayışı ile yapa-
cağımızı belirttim. Temsilci,
yönetici, şube ve sözleşme ser-
visi ile birlikte... Çalışmalarda

“ben değil biz” diyeceğiz de-
miştim. Bir de “kapım ve gön-
lüm 24 saat açıktır” demiştim.
Evet, 13 yılda Allah’a şükür
bunları gerçekleştirdim. Çok
yoğun bir sözleşme dönemi ge-
çirdik. Göreve geldiğimizde bu
sendikanın sözleşmelerinin orta-
laması enflasyonun çok az üze-
rindeydi. Geçtiğimiz dönem, 
ücret artış ortalamamız ilk iki yıl
%15’ti, 2015 itibariyle ortalama-
mız %17'ye yani enflasyonun 2
katının da üzerine çıktı.

Bu dönem kadın erkek eşitliği,
mobbing, çevreyi koruma ve iş
kazaları ile ilgili 4 tane maddeyi
birçok işyerimizin sözleşmesine
yerleştirdik ve bu dönemde de

yerleştirmeye devam ediyoruz. 

Buradan bu başarıyı elde etmede
emeği geçen temsilci arkadaşla-
rıma, şube yöneticilerine, şube
başkanlarına ve uzman arkadaş-
lara teşekkür ediyorum. Dikkat
ederseniz sözleşmeler eleştirilmi-
yor, övülüyor ve ben de bununla
gurur duyuyorum. Ama bu söz-
leşmeleri birlikte yaptık. Hep be-
raber yaptık. 

Ahmet Kabaca  

01.01.1962 tarihinde
Osmaniye'nin Bahçe
İlçesi'nde doğdu. İlk,
orta ve lise tahsilini
Bahçe'de yapan
Kabaca, askerlik
görevini tamamladıktan
sonra 09.12.1983 tari-
hinde Adana'da SaSa
Suni Sentetik ve Elyaf
Sanayi A.Ş.'de çalışma
hayatına başladı.
Adana'da bazı sivil
toplum kuruluşlarında
yöneticilik yaptı.
Kabaca,1999 tarihinde
sendikamızın Adana
Şube Başkanlığı'na
seçildi. 12 yıl Şube
Başkanlığı görevini
sürdüren Kabaca,
Petrol-İş'in 17-18 Eylül
2011 tarihinde yapılan
26. Olağan Genel Kuru-
lu'nda Genel Yönetim
Sekreterliği görevine
seçildi. Bu görevi 4 yıl
sürdürdükten sonra, 5-6
Eylül 2015 tarihinde
gerçekleştirilen 27.
Olağan Genel Kurul'da
ise Genel Sekreter
oldu. Kabaca, evli ve iki
çocuk babasıdır.
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Seçilirken bir şey daha söyle-
miştim. “Biz sadece seçildiğim
yerin görevine değil her yere
koşturacağız” demiştim. Fırsat
buldukça her faaliyete ve her
yere koşturduk. Örgütlenmelere
de gittik, eylemlere de, grevlere
de, eğitime de katıldık. Sadece
sözleşmeye değil. Tabii, sözleş-
meler de Genel Sekreter'in
görev alanına giriyor. Genel
Sekreterimize teşekkür ediyo-
rum. Bu başarıya çok büyük
katkı sundu. Yetişemediğimiz
yerde sözleşmelere yetişmeye
çalıştı. 

Koşturdu, birçok işi beraber
yaptık.

“Siyaset sendikaya hükmede-
mez, aksine biz siyaseti belir-
leyeceğiz”

Genel Kurul sürecinde birçok
delege arkadaşımız tarafından
“Önceki merkez yönetim kuru-
lunda iki yeni yönetici ile deği-
şim başladı, ardından

şubelerde değişimler oldu. De-
ğişim, bu dönem tamamlana-
cak” tespiti yapılmıştı. Bu
başarıda bizden önceki arka-
daşlarımızın tabii ki katkıları var
ama biz kendimize daha fazla
pay çıkartıyoruz, niye? Çünkü
bizden önceki üç arkadaşımız
zaten burada görev yapıyor-
lardı. Genel Sekreter ile göreve
gelmemiz ile bu değişim tetik-
lendi, iyisiyle kötüsüyle. Tüm
bunları, değişimin ne kadar
güzel olduğunu söylemek için
anlattım.

Şimdi bir algı yaratılmaya çalışı-
lıyor. Hepimiz bu sendikanın
üyeleriyiz, yöneticileriyiz. Ben
buradan açık açık söylüyorum:
“Herkes rahat olsun.” Hiç kim-
senin gücü yetmez bu sendika-
nın ilkelerini, prensiplerini
değiştirmeye. 

Bu sendikada, bu algı yaratıl-
maya çalışılırken birileri dedi ki;
“Sendikaya siyaset hükmede-
cek.” Vallahi kusura bakmayın

siyaset bana hükmetmez, ede-
mez. Herkesin beğendiği bir
parti var, bu da gayet doğal.
Zaten görüyorsunuz, aksine
bizim siyaseti ve siyasetçileri
belirlemek açısından aktif olma-
mız lazım. 

Şimdi ne yaptık? Farklı şeyler
oldu. Bu dönem farklı şeyler
oldu. Ne dedik? Sözleşmede
güzel şeyler oldu, örgütlenmede
büyük bir canlanma yaşandı,
üye sayımız arttı. Kısacası güzel
şeyler oldu. Bu dönem, yeni bir
yönetim oluşturalım diye düşü-
nürken 13 şube birbiriyle muta-
bık kaldı. Aslında 13 şube
demek doğru değil. Bizim liste-
mizi 16 şubede de destekleyen
arkadaşlar var. 

13 şube diyalog kurarak ve bir-
biriyle istişare yaparak ortakla-
şabilecekleri bir zemin
olduğunu görünce birlikte hare-
ket etmeye karar verdiler. Bu
şubelerin başkanları birlikte
karar verdi bu listeye. Daha
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önce hiç olmayan bir şeyi yap-
tık. Genel kurul sürecinde sen-
dikamızın tüm şubelerini, birlikte
hareket eden 13 şube adına zi-
yaret ettik. Delegelerle yüz yüze
konuştuk, düşüncelerini aldık.
Onlar bizi tanıdı, biz onları tanıdık.

Güzel şeyler oluyor. Hiç merak
etmeyin, daha da güzel şeyler
olacak. İşçinin, emekçinin, sen-
dikanın görülmüş mü siyasi bir
partiye adapte olduğu ve bir
partide buluştuğu? Var mı böyle
bir şey? Olmamıştır, olamaz. 

Bizim listeye bakın; sadece AKP
ya da MHP mi var? Meclis'te
bulunan dört partiye oy veren
de var. Meclis'e giremeyen par-
tileri de kucaklıyoruz. Tüm Türki-
ye’yi temsil etmeye çalışıyoruz
doğusundan batısına. Bununla
gurur duymanız lazım. 

Arkadaşlar bu sendikanın ba-
sında ve köşe yazarlarınca tartı-
şılması hoş değil. Tartışılması
bu sendikaya zarar verir. Petrol-
İş, ne zaman çizgisinin dışına
çıktı? Öyle bir algı oluşturuluyor
ki: “Sendika elden gidiyor...”
Böyle bir şey olamaz. Biz de
buna müsaade etmeyiz, şube

başkanları da müsaade etmez.
Üyelerimiz ve yarıştığımız arka-
daşlar da müsaade etmez.
Böyle bir şey olmaz. Hiç kimse-
nin yeni arkadaşlarımızı, yeni
delegelerimizi böyle bir kaygı
içerisine sokmaya hakkı yoktur.

“Delege hür iradesiyle terci-

hini yapacak”

Bir de, “delegeye baskı” iddiası
tutturuldu gidiyor. Ben, bizim dı-
şımızda hareket eden şubeden
hiçbir delegeyi arayıp oy iste-
mem. Duydunuz mu arkadaşlar
hiçbir delegeden oy istediğimi?
İstemem. Benim ekipteki arka-
daşlarım da istemedi. Kefilim.
Baskı, baskı, baskı... Bu iddia
delegeye ve 30.500 işçiye ha-
karettir. Bu arkadaşlar seçilmiş
insanlar, sendikal demokrasinin
gereği olarak işçiyi temsil edi-
yorlar. Bak bu saat olmuş hala
burada bu kongre için, bu sendi-
kanın geleceği için çalışıyorlar. 

“Delegelere yemin ettirme” ko-
nusu geçti burada. Böyle bir
şey asla olmadı, olmaz da de-
ğerli arkadaşlarım. Biz arkadaş-
larımıza güveniyoruz. Ben ve
benim ekibimden hiçbir kişi de-

legeye “Sen yemin et” veya “Ant
iç veya mutlaka bizimle olacak-
sın” demedi, demez. Bu delege,
yarın hür iradesiyle tercihini ya-
pacak.

“Temsilci, sendikanın omur-

gası, bel kemiğidir”

Bir konuya da değinmeden
geçmek istemiyorum. Benimle
yarışan başkan arkadaşımız,
muhtemelen manasını bilmeden
bir benzetme yaptı. Temsilcileri-
mizi mayın eşeğine benzetti.
Mayın eşeği, mayınları imha
etmek için mayına sürülen yani
gözden çıkartılan eşeğe denir.
Bu benzetmeyi asla kabul etmi-
yorum. Temsilciler, bizim değe-
rimiz... Temsilci; çilekeş,
cefakar, bu sendikanın omur-
gası, bel kemiği... 

Bu duygu ve düşüncelerle, 27.
Olağan Genel Kurulumuzun,
sendikamıza, işçi sınıfına, tüm
emek dostları ve emek camia-
sına hayırlı uğurlu olmasını te-
menni ediyorum. Genel 
Kurul'un hayırlara vesile 
olmasını diliyorum ve hepinize
saygılar sunuyorum.
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S
ayın Divan, değerli mi-
safirler, sendikamızın
değerli çalışanları, ül-

kemizin dört bir yanından
gelen değerli delegeler sen-
dikamızın 27. Genel Kuru-
lu'na hepiniz hoş geldiniz!

Arkadaşlarım; Kırklareli'nin
köyünde doğdum ben de...
Babam, ailem çiftçi ailesiydi
ve çiftçilik yaparak geçimle-
rini sağlıyorlardı. Sanat oku-
lunu bitirdim ve 1989'da
askere gitmeden Ergene
Havzası'nda o verimli top-
raklarda kurulu cam fabrika-
larında işe başladım. Daha
sekiz günlük işçiyken ilk
defa grevin tadını yaşadım.
Emek ve sermaye çelişkisini
ilk defa tüm çıplaklığıyla
orada gördüm. Askerden
döndükten sonra 1992'de
ilaç fabrikası Eczacıbaşı'nda
çalışmaya başladım.  1996
yılında işyerinde dördüncü
temsilci seçildim. Biz ekibe
ve dayanışmaya inanırız.
Ekip olursa, sınıf lehine ka-
zanımların daha fazla olaca-

ğını düşünürüz. Parçalı bir
yapının ahenkli bir çalış-
maya engel olacağını düşü-
nürüz. 

2000 yılında, o zamanki
adıyla idari sekreterliğe se-
çildik ve göreve başladık. İki
dönem idari sekreterlik gör-
evi yaptıktan sonra bir
dönem şube başkanlığı gör-
evini yaptım, şimdi de ikinci
dönem şube başkanlığı gör-
evini yapmaktayım. Değerli
arkadaşlar, Petrol-İş Sendi-
kası Trakya'da öncü bir sen-
dikadır. Binlerce işçiye
ulaşan örgütlenme çalışma-
ları yapmış; özgürlüklerle,
dayanışma ve barışla ilgili,
1 Mayıs'la ilgili, sınıfa dair,

GENEL MALİ SEKRETER ADAYI

TURGUT DÜŞOVA

“Seçimden sonra
35 bin üye hep bir-

likte mücadeleye
devam edecektir.
Kiminle? Kapita-
lizmle. Kiminle?

Sermayeyle... Bu
mücadeleyi verir-

ken sendikanın
bütünlüğünden

yanayız.”

DAYANIŞMADAN VE 
SENDİKANIN BÜTÜNLÜĞÜNDEN 
YANAYIZ
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insana dair, doğaya dair bir çok
mücadele vermiştir.  

“Haklarımızı elimizden almak 
isteyenlerin karşısında olacağız”

Özellikle kıdem tazminatlarımı-
zın elimizden alınmak istendiği
bir dönemde, ödünç işçiliğin ve
esnek çalışmanın yaygınlaştırıla-
cağının işaretlerinin arttığı bir
dönemde, hangi hükümet
olursa olsun, işçi sınıfının hakla-
rını elinden almak isteyenlerin
adı ne olursa olsun, Petrol-İş
karşılarına dikilecek ve onlardan
hesap soracaktır. Evet, özellikle
küresel dünyada, küresel kapi-
talizm, emperyalizm Ortado-
ğu'yu kan gölüne çevirmiştir.
Arkadaşların da söylediği gibi
Ortadoğu'da her gün onlarca
yüzlerce insan, masum çocuklar

ve kadınlar ölmektedir. Birçoğu
da Akdeniz'de öldürülmektedir.
Bu zulmün bu noktaya ve bu
coğrafyaya gelmesinin tek ne-
deni, emperyalizmin ve kapita-
lizmin tekrar yapılanma
amacıdır. Yeniden yapılanma
çalışmaları, Ortadoğu'nun enerji
yataklarının hakimiyeti üzerin-
den küresel kapitalizmin krizden
çıkış için aradığı yeni yoldur.

“Sonuna kadar mücadeleye
devam edilecek”

Şimdi arkadaşlar, az önce söy-
lediğim gibi biz sendikanın da-
yanışmasından, bütünlüğünden
yanayız, biz bölünüp parçalan-
maktan yana değiliz. Kazanırız,
kaybederiz... Ama seçimden
sonra 35 bin üye hep birlikte sa-
vaşa devam edecektir. Kiminle?

Kapitalizmle. Kiminle? Serma-
yeyle... Kiminle? Çalışanların
haklarına saldıran hükümet-
lerle... Sonuna kadar mücade-
leye devam edecektir. 

Hepinizi Genel Mali Sekreter
adayı olarak tekrar selamlıyo-
rum. 27. Olağan Genel Kurul'un
Petrol-İş'e hayırlı, uğurlu olma-
sını diliyorum.

Turgut Düşova

1970 yılında Kırklareli ili
Babaeski ilçesinin
Ağayeri köyünde
doğdu. Liseyi bitirdikten
sonra 1989 yılında
Lüleburgaz Trakya
Cam Fabrikası'nda
geçici olarak işe
başladı. Sekiz günlük
işçi iken Kristal-İş
Sendikası'nın üyesi
olarak ilk grev deneyi-
mini yaşadı. Bir hafta
süren bu grev, Düşo-
va'ya sınıf bilinci kazan-
ması açısından çok
öğretici oldu. 1990
yılında askere gitti.1992
yılında Eczacıbaşı İlaç
Fabrikası'nda işe
başladı. 1996 yılında
aynı işyerinde temsilci
seçildi, 1997 yılında ise
Trakya Şube Mali
Sekreteri oldu. 2000
yılında Şube İdari
Sekreteri, 2008 yılında
da Şube Başkanlığı
görevine seçildi. 5-6
Eylül 2015 tarihinde
gerçekleştirilen Petrol-
İş 27. Olağan Genel
Kurulu'nda Genel Mali
Sekreter seçildi. 
22 yıllık evli olan
Düşova, 15 yaşında bir
kız ve 20 yaşında bir
oğul babasıdır.
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S
aygıdeğer Divan, say-
gıdeğer Yönetim Ku-
rulu Üyeleri, çok

değerli emekçi arkadaşla-
rım, Petrol-İş'in değerli
emekçileri, personeli, 27.
Olağan Genel Kurulumuzu
emek ve sınıf şehitlerimizin
manevi huzurunda yaptığı-
mızın bilinciyle hepinizi Bat-
man emekçisi adına saygı
ve sevgiyle selamlıyorum. 

Yarın birbirimizin yüzüne
bakacak durumumuzun ol-
ması gerektiği için, ben ko-
nuşmamda herhangi bir
polemiğe girmemeye aylar
öncesinden karar vermiştim.
Yapacağım birkaç tespit ve
değerlendirmenin ardından
yerime geçeceğim. 

Tüm makaleler ve politik de-
ğerlendirmeler, sınıfa dair
analizlerinde küresel serma-
yenin, kapitalist modernite-
nin ve emperyalizmin kendi
yarattığı krizden çıkışla ilgili

olarak hegemonyasını hem
küresel ölçekte hem bölge-
sel işbirlikleriyle sürdürdü-
ğünü tespit eder. Tabii
böyle bir sürecin yakıcılığını
halklar olarak, özellikle Orta-
doğu halkları olarak, çok ya-
kından hissediyoruz. 

“Emperyalizm halkları 
birbirine düşürür”

Emperyalizm; kendi yarattığı
krizden çıkmasının başat
yöntemlerinden biri olarak,
özellikle dünya enerji re-
zervlerinin yüzde 65'inin bu-
lunduğu Ortadoğu'ya
müdahaleyi ve bu müda-
hale sonucu halkları birbi-
rine düşürmeyi önüne bir
program olarak koyar. Bu

“Ülkemizin, içine
girdiği ekonomik ve

siyasal anlamda 
sıkıntılı süreçten,

kardeşlikle,  
birlikle, dayanış-

mayla, barışla, bir
arada yaşama

arzusu ve kültürüyle
çıkacağını 

düşünüyorum.”

MUSTAFA MESUT TEKİK

GENEL ÖRGÜTLENME ve EĞİTİM
SEKRETERİ ADAYI

İŞÇİ SINIFI, EMPERYALİST
SALDIRILARA, HALKLARIN KARDEŞLİĞİNİ
ESAS ALARAK YANIT VERMELİ...
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yolla hem halklar birbirine düşü-
rülür hem de bu coğrafyanın
sosyo-ekonomik değerleri taru-
mar edilir, 

Batı'ya transfer edilir. İşçi sınıfı-
nın tüm bunların farkında olarak
bu anlamda tavrını koyması ge-
rekir. Bölge halkları lehine, barış
ve kardeşlik lehine, mutlaka
ama mutlaka tavır ve söylem
geliştirmemiz gerekiyor.

“Sendika içi demokrasi
sürecek”

Tabii sermaye sahiplerinin ikti-
dardakilerle birleşerek işçi sını-
fına dönük yaptığı saldırılarını
burada uzun uzadıya anlat-
mama gerek yok. 

Petrol-İş, Ulusal İstihdam Strate-
jisi adı altında işçi sınıfının ca-
nına okumayı program edinmiş,
işçi sınıfının aleyhine olan tüm
politikalara dün olduğu gibi
bugün de yarın da karşı olacak,
kale gibi set çekecektir. 

Bugüne kadar Petrol-İş'te mak-
simum seviyede olan sendika
içi demokrasi, bundan sonra da
en üst seviyede sürdürülecektir.
Bundan hiçbir arkadaşımızın
şüphesi olmasın. Ülkemizin,
içine girdiği ekonomik ve siya-
sal anlamda sıkıntılı süreçten,
kardeşlikle, birlikle, dayanış-
mayla, barışla, bir arada ya-
şama arzusu ve kültürüyle
çıkacağını düşünüyor, hepinize
saygılarımı iletiyorum. 

Mustafa Mesut Tekik

26.06.1971 tarihinde
Batman'da doğdu. Dicle
Üniversitesi Eğitim
Fakültesi mezunu olan
Tekik, 1989 yılında
Petrol-İş Batman Şube-
si'ne bağlı Tüketim Ko-
operatifi'nde geçici işçi
olarak çalışmaya
başladı. Orada çalıştığı
yıllar boyunca işçi
sınıfını ve petrol
emekçiliğini, tanıma,
gözlemleme ve böyle-
likle benimseme
olanağı buldu. 1994
yılında Türkiye Petrol-
leri Anonim Ortak-
lığı'na, işçi ve sistem
operatörü olarak geçiş
yaptı. Üniversite eğitimi
sırasında Öğrenci
Derneği'nde ve son-
rasında bazı sivil
toplum kuruluşlarında
yönetici olarak görev
aldı. 2005 yılında
Petrol-İş Sendikası Bat-
man Şubesi'nde Mali
Sekreter seçildi. Aynı
dönem içinde Mali ve
İdari Sekreterlik yaptık-
tan sonra 2009 yılında
ve 2013 yılında yapılan
seçimlerde 2 kez şube
başkanlığına seçildi. 5-
6 Eylül 2015 tarihinde
gerçekleştirilen 27.
Olağan Genel Kurul'da
Petrol-İş Genel
Örgütlenme ve Eğitim
Sekreteri oldu. Tekik,
evli ve 3 çocuk
babasıdır.
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Z
amanı kuşatan ve kav-
rayan petrol sahaların-
dan, sondaj

kulelerinden, petrol istasyon-
larından, petro-kimya tesis-
lerinden, rafinerilerden,
fabrikalardan gelerek Petrol-
İş'in iradesini oluşturmak
üzere, 27. Olağan Genel Ku-
rul'da toplanan arkadaşla-
rım, hepinizi en samimi
duygularla selamlıyor ve ku-
caklıyorum.

Dün olduğu gibi bugün de,
emek mücadelesinin ve kar-
deşliğin bir nebze nefes al-
dığı bir vaha Petrol-İş diyen,
bu topluma Petrol-İş “iyi ki
var” dedirtenler, iyi ki sizler
varsınız! Gelirken çam sakızı
çoban armağanı bir selamla
geldim. 

Düzce'de Nero Plastik
adında küçük bir işyerimiz
var, orada bu sıcakta
grevde olan 54 kardeşimiz
var, size selam söylediler.

Onların selamını başınız üs-
tüne aldınız mı?

“Orta halli bir memur ailesi-
nin, ortanca çocuğu olarak
başladığım hayatımın ilerle-
yen safhalarında oldu Petrol-
İş'le tanışmam. Topkapı'da
bir ilaç fabrikası sözleşme
imzalamış. Sene 1980, biz
lokavt ilan edilmiş bir fabri-
kada Petrol-İş'e gıpta ediyo-
ruz o zamanlar. Aradan
seneler geçer ve bu fakir,
Petrol-İş'in örgütlü olduğu
bir işyerinde müteahhit ele-
manı olarak çalışmaktadır.
Sonra yine işyeri değiştiririz.
Bu sefer rafineride sözleş-

GENEL YÖNETİM SEKRETERİ ADAYI

ÜNAL AKBULUT

“Petrol-İş'in Anado-
lu'nun her yerinde

yanan ocakları var.
Biz yanan bu ocakla-

rın çoban ateşlerini
bir araya getirerek,

her birimiz kendi
egomuzu, kendi ka-
buğumuzu kırarak,

benim değil bizim di-
yeceğimiz bir sahada

fikirlerimizi bir araya
koyduk.” 

PETROL-İŞ BİR BÜTÜNDÜR, 
TÜM PARÇALARIYLA BÜTÜNDÜR
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meli personeliz. Yavaş yavaş
yaklaşıyoruz hayalimize. Uzun
uğraşlar sonucunda, 1989 yı-
lında Petrol-İş'in üyesi olma şe-
refine nail oldum. Kendime
şeref dolu bir hikaye bırakmak
için Petrol-İş'li olmamı, çocukla-
rıma ve torunlarıma bırakmak is-
terim. 

“Standard Profil'de 
örgütlenmeyi bedel ödemeyi
göze alarak başardık”

Tüpraş rafinerisinde uzun yıllar
temsilcilik yapmak nasip oldu.
45-46 yaşlarına gelince dedim
ki; üç dönem temsilcilik yaptım
ve bu temsilcilikleri yaparken
hiçbir şey hesap etmeden in-

sanlardan çok güzel şeyler duy-
dum ve söyledim. Biz de o
zaman yeni temsilci adayı oldu-
ğumuzda bizden önce görev
yapan bu ağabeylerimiz 15 se-
nedir temsilcilik yapıyorlar... 

Derken baktık ki biz de 12 se-
neyi doldurmuşuz. Yani bizim
için de bir gün derlerse ki, “Bil-
diğimizden beri bu ağabeyleri-
miz temsilcilik yapıyor...” Bir
değerlendirme yaptık ve dedik
ki; “hadi bize müsaade”, emekli
olduk. Sene 2006. Sonra bu-
günkü Merkez Yönetim Kurulu,
görevi bana tebliğ ettiğinde, de-
diler ki sen Düzceli'sin. Bizim
Düzce'de yarım bıraktığımız bir
kavga var. Bunca sene oldu, bu

   
  

Ünal Akbulut

1960 yılında Düzce
Gölyaka'da doğdu.
Babasının memuriyeti
nedeniyle yaşadığı Es-
kişehir'de ilk orta ve lise
öğretimini tamamladı.
Çalışma hayatına, 1980
öncesi İstanbul'da
başladı. Üniversite
eğitimini yarıda
bırakarak askerliğini
tamamladı. 1988
yılında Kocaeli'nde
Petrol-İş'in örgütlü bu-
lunduğu İGSAŞ işy-
erinde müteahhit işçisi
olarak çalıştı. 1989
yılında TÜPRAŞ İzmit
Rafinerisi'nde bakımcı
olarak iş başı yaptı.
1995-2006 yılları
arasında aralıksız 12
sene işyeri temsilciliği
yaptığı işyerinden
emekli olarak ayrıldı.
2008 yılı Nisan ayında
Düzce Örgütlenme So-
rumlusu olarak
başladığı Standard Pro-
fil  örgütlenmesi sonrası
2013 yılında Düzce
Şube Kurucu Başkanı
oldu. Evli ve iki çocuk
babası olup 5-6 Eylül
2015 tarihinde gerçek-
leştirilen 27. Olağan
Genel Kurulu'nda
Genel Yönetim
Sekreteri oldu.
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Standard Profil'de örgütlenme-
miz lazım. Eyvallah dedik, aldık
görevi. Allah bize bu teşkilatın
personeli olmayı da nasip etti.
Sene 2009-2010 derken, Stan-
dard'da örgütlenmeyi de, bedel
ödemeyi göze almış bugün mü-
tevazi bir şekilde oturan kardeş-
lerimle birlikte başardık.

“Sendikayla işçi arasında bir
kara sevda var”

Sendikayla, işçi arasında bir
kara sevda var. Hele adı Petrol-
İş olunca bu kara sevda iyice
deli bir sevda... Hele böyle bir
vuslat için araya 16 yıl girince,
hayallerle gerçekler barışamı-
yor, kavuşamıyor. Biz hoyrat se-
veriz ya, sağdan soldan
iteklemeler, işverenin tezgahları,
medyanın planları, Düzce ser-
mayesinin “Petrol-İş'ten intikam
alalım”, bu 'Sendikalı Ol!' kam-
panyası onların zihnindeki ifa-
deyle mikrop gibi Düzce'yi de

sardı ve “bu işin başındaki
adamı alaşağı edelim sonra da
diğerlerini...” demelerinden
sonra bir acı tecrübe yaşadım. 
Tüm bunları da, hoyratça sev-
meye bağladık, geçtik. 

Bu Anadolu toprakları var ya,
kardeşçe yaşatır her şeyi. Biraz
da şöyle, bedel ödemeyi göze
almış yiğitlerle yapıyorsunuz her
şeyi, kavgayı da sevdayı da. O
yiğitler bedel ödemeyi göze alı-
yorlar. Bazıları ise iş tünelin ucu
göründüğünde ya da sabah
olup güneş doğduğunda gelive-
riyorlar. Maalesef birçok örgüt-
lenmede bunlar yaşanıyor,
birçok arkadaşımızın karşısına
böylesi durumlar çıkmıştır diye
düşünüyorum. 

“Hepimiz aynı emek dostluğu-
nun, aynı bayrağın altındayız”

Öfkenin dili tatlı gelir. Eğer kar-
şınızda bir hasım görürseniz,

öfke insana dair ama insani de-
ğildir. Yani insan hep iyi huylar-
dan, güzelliklerden oluşmuyor
ya. Kızgınlığı rüzgara benzeti-
rim, öfkeyi fırtınaya. Öfke ve fır-
tına geçtikten sonra ormanda,
bostanda, bahçede kırık dallar
bırakır. Eğer siz, yani biz, hepi-
miz, bu asma bizim, bu bahçe
bizim, 65 yıldır kardeşçe yaşa-
dığımız bu orman bizim diyor-
sak fırtına estirmeyeceğiz. Tabii
fırtına esecek diye saklanmaya-
cağız, korkmayacağız ama en
azından birbirimize önce sevgi-
miz olmak zorunda. 

Biraz tevazu lazım. Şöyle; bizim
karar süreçlerimiz meşrudur
diye inanabiliriz, aynı fikirde
olmak zorunda değiliz ama aynı
fikirde olmadığımızda, aynı yer-
den bakmadığımızda; bizim
karar alma süreçlerimizin içinde
akıl, bizim karar alma süreçleri-
mizin içinde vicdan, bizim karar
alma süreçlerimizin içinde bilim
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var deyip de kendimize bir
mevzi koymayalım. Hepimiz
aynı mecranın, aynı insanlığın,
aynı emek dostluğunun, aynı
bayrağın altındayız. Ayrı düşün-
celere sahip olabiliriz, bu ko-
nuda bir sıkıntı yok ama
ayrılıklarımız karar alma süreçle-
rinde birimizin diğerinden üstün
olduğu anlamına gelmez. Evet,
gelelim hane konularına. Çok
haneler kapattık; Kütahya'da ka-
pattık, Yalova'da kapattık, Ela-
zığ'da kapattık. Kapattık da
kapattık. Biz bu genel kurula
gelirken, Petrol-İş'in yeni bir ha-
nesinin selamı  ile geldik bu-
raya. Her şey bugün başlamadı
çünkü “her şey bugün
başladı”dan yola çıkarsanız
olmaz. 

“Anadolu'nun çoban ateşle-
rini bir araya getirdik”

Biz uzun mesafeli bir koşunun
son 400 metresini koşuyor ola-
biliriz, son düzlüğünde olabiliriz
ama genel kurul süreçleri içeri-
sinde, buraya kadar gelmiş, be-
raber kader birliği yaşamış, fikir
birliği yapmış olabilirler. Fikrin

kıymeti benim olduğundan de-
ğildir. Dolayısıyla, biz şöyle dü-
şündük arkadaşlar bir araya
gelirken. Bir yolculuk esnasında
herkes yumurtasını koysun da
sepete, karşıya geçtiğimizde ve
hedefe vardığımızda herkes
alsın yumurtasını koysun cebine
demek yerine biz dedik ki; Pet-
rol-İş'in Anadolu'nun her ye-
rinde yanan ocakları var. Biz
yanan bu ocakların çoban ateş-
lerini bir araya getirerek, her bi-
rimiz kendi egomuzu, kendi
kabuğumuzu kırarak, benim
değil bizim diyeceğimiz bir sa-
hada fikirlerimizi bir araya koy-
duk. Bu helal sofraya, bu helal
lokmaya kimseye gelme demedik. 

Kimse üstüne alınıp cevap ver-
mek zorunda olmasa da, bazı
gazetelerde yazılar yayınlan-
maya başladı. Türkiye'de, adı-
nıza ya sanatçı diyecekler
sanattan haberiniz olmayacak
ya da akademik bir kariyeriniz
olacak öyle gideceksiniz. Bizler
hep aynı kıymetteyiz arkadaşlar.
Birbirimizden bir üstünlüğümüz
yok ve biz de bir araya gelerek
fikir birliği yapabiliriz.  Bir zat-ı

muhterem “kirli ittifak” dedi
buna. Petrol-İş bir bütündür,
tüm parçalarıyla bütündür. Kim-
senin Petrol-İş'e kirli demeye
hakkı yoktur. En azından birbiri-
mize saygımız bize şunu öğret-
sin ya da öğretmeli... Sağ eliyle
oy veren ile sol eliyle oy veren
arasında birileri özgür iradele-
riyle birileri etkiyle oy veriyor
diye bir parantez açmaya da
hakkımız yok. Sonuç itibariyle
aynı fikirde olmamamız şu an-
lama gelmez, kardeşler isimleri
ayrı olduğu için ayrılığa düşmek
zorunda değildir. Aynı ailede,
aynı yerde yaşadıkları için bir-
dirler ve bizim ailemizin adında
Petrol-İş yazmaktadır.

Çok uzun konuşmayacağım
ama konuşacak çok şey var.
Çocuklarıma bir şey söyleyecek
olursam; babanızın işçi olduğunu
unutmayacaksınız. Siz işçi bir ba-
banın alınteriyle büyüdünüz. İle-
ride hangi konumda olursanız
olun çalışanlara, servise binen-
lere baktığınızda babanızı görün.
27. Olağan Genel Kurul herkese
hayırlı uğurlu olsun, herkese say-
gılar sunuyorum.
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“ETKİSİ BÜYÜK, SAYGIN BİR SENDİKAYIZ
BU KONUM KOLAY ELDE EDİLMEDİ”

GENEL BAŞKAN ADAYI

MUSTAFA ÖZTAŞKIN

Demokrasinin en güzel tara-
fıdır bu yarışlar. Sendika-
larda bu yarışlar eğer

demokratik bir şekilde olursa ve
en iyiyi yapmanın yarışı şeklinde
olursa sağlıklıdır, örgüte heyecan
getirir, dinamizm getirir ve örgü-
tün yararına olur değerli arkadaş-
larım. 

Seçimlerde insanları ayrıştırmak,
daha katı bir hale getirmek, siya-
setçilerin kullandığı bir üsluptur.
Ama burası ne siyasi bir partinin
kongre salonu, ne de herhangi bir
siyasi partinin seçim mitingi. Biz
Petrol-İş’iz, burada hepimiz arka-
daşız, dostuz, birbirimizi tanıyo-
ruz. Yarın bu salondan kol kola
çıkarız. Ben şu an hepinizin genel
başkanıyım. Şu anda Ali Ufuk
Yaşar’ın Genel Başkanı’yım.
Belki Pazartesi günü o benim
genel başkanım olacak. Biz bu an-
layışla hareket etmek zorundayız. 

Evet bu tarihi genel kuruldur. Hiç
kimse bunun böyle olmadığını
iddia edemez. Ya bu bir tarihi
genel kuruldur. Bütün genel ku-
rullar önemlidir, bütün genel ku-
rullar tarihidir ama bu genel kurul
hepsinden daha önemlidir, daha
tarihidir. Bence bir kavşaktadır
Petrol-İş sendikası. Bir yola doğru
girecektir. İnşallah o girdiği yol da
daha iyi bir yol olur. 

Şimdi; bizim farklılıklarımız tabi ki
var. Farklılıklarımız olmasa
neden bu yarışlar olsun ki zaten?
Anlayış farklılıklarımız var, sendi-
kal anlayış farklılığımız var. Üslup
farklılığımız var, mizaç farklılığı-
mız var. Mesela demokratik sen-
dika konusunda farklılıklarımız
var. Sendika-siyaset ilişkilerinde

farklılığımız var. Türk-İş konu-
sunda var. Sendikacılığın teme-
linde tabi ki diyalog vardır, hatta
ben gerekirse bir kez daha diya-
log derim. Ama o diyalogda
sonuç alınamadığı takdirde so-
nuna kadar mücadele edilmelidir.
Türk-İş, geleneksel olarak müca-
deleci sendikacılığı reddediyor ar-
kadaşlar. 

Şimdi ben örgütte bir genel baş-
kanlık sorunu olmadığını gözlüyo-
rum. Buradaki mesele siyasi
mesele değildir, siyasi ayrımcılık
değildir. Beni bu örgüt 16 yıldır
tanıyor, hepiniz tanıyorsunuz. Bir
güne bir gün, hiç birinize bir si-
yasi kimliğini sordum mu? Sorgu-
ladım mı? Sorgulattım mı? Hiçbir
zaman değerli arkadaşlarım ve
hiçbir arkadaşımın da siyasi kimli-
ğini ben sorgulatmam kusura
bakmayın. 

Bu sendikanın aidatlı üye sayısı
şu anda 30 bin 500 Bakanlık ka-
yıtlarında üye sayımız 35 bin ve
biz orta ölçekli bir sendikayız üye
sayısı bakımından. Ama etkisi
büyük bir sendikayız. Biz itibarlı
ve saygın bir sendikayız. Bu itibar
ve saygınlık öyle kolay elde edil-
miyor. Emek istiyor bunun için.
Özveri gerekiyor, fedakârlık gere-
kiyor. Bütün arkadaşlara tavsi-
yem, Petrol-İş’in itibarına ve
saygınlığına gölge düşürecek hiç-
bir şey lütfen yapmayın. Şu an bu
bayrak bizim elimizde ama amaç
ne olmalı? Bu bayrağı ileri taşı-
mak. Ve tabi ki ilerlerken de arka-
dan gelen kuşaklara bu bayrağı
vermek.
İlkelerimizde, prensiplerimizde,
anlayışlarımızda bu mücadelenin
içinde yıllardır ben varım. Yetki
verirseniz dört yıl daha sizinle
başkanlık yaparım. Bunu da iş
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GENEL SEKRETER ADAYI

RECEP SEFER

Petrol-İş, 27. Olağan
Genel Kurulu'nu teşekkül
eden değerli delege arka-

daşlarım, içerisindeki sendika
ateşini söndürmeyen, yurdun
dört bir yanından gelen, geç-
mişte yöneticilik yapmış, temsil-
cilik yapmış Petrol-İş
Sendikası’nın geçmiş neferleri;
hepinizi şahsım ve şubem adına
saygıyla selamlıyorum.

Değerli arkadaşlarım; genel ku-
rullar elbette bir seçim ile so-
nuçlanıyor ama asıl genel
kurulların asıl amacı; önümüz-
deki dönemde nasıl bir sendika
politikası oluşturacağımızın,
Petrol-İş Sendikası’nın ve Türki-
ye’deki işçi sınıfının sorunlarının
tartışılacağı, çözüm önerilerinin
ortaya konulacağı alanlardır.

Evet; ben de 1992’den beri
7. kez Petrol-İş Sendikası’nın
kongrelerine katılıyorum. Kon-
grelerimizde; işçi arkadaşlar,
gelen delege arkadaşlar nasıl
bir politika üretmemiz gerektiğini
dile getirdiler ve ama kongreleri-
miz giderek daha az delegenin
konuştuğu, daha az önerilerin
getirildiği, daha az çözümlerin

üretildiği bir platforma dönüşü-
yor. Evet; süreç 30 yıl önce baş-
ladı. Sermaye, daha doğrusu
küresel sermaye; Ortadoğu’da
yeni bir şekillendirme amacı gü-
düyordu. Ülkemizi de 12 Eylül
rejimi ile şekillendirmek isti-
yordu. O ekonomik yapıya
uygun bir siyasi yapı, o ekono-
mik yapıya uygun bir kültürel
yapı ve bir insan tipolojisi oluş-

turmak istiyorlardı. Ve bu sürdü-
rülemez rejimi daha fazla yürü-
temeyeceklerini anlayınca yeni
bir plan ortaya koydular. O plan
da, 13 yıldır uygulanan AKP’nin
uygulamış olduğu plandır.

O ekonomik planlamanın içeri-
sinde, 1985 yılında Türkiye artık
özelleştirmeyi konuşmaya baş-
ladı. Özelleştirmeler ülkenin kur-

olsun falan diye söylemiyorum.
Ben kazanırsam bir Allah’ın kulu
beni bir sonraki dönem aday ya-
pamaz. Yetki verirseniz dört yıl
daha o onur madalyasını, şeref
madalyasını taşımaya devam
ederim. Ama yetki vermezseniz
ben ölünceye kadar sizin genel
başkanınızım arkadaşlar. Ben
herkesin genel başkanı olmaya

devam ederim. Bana ihtiyacınız
olduğu zaman her zaman yanı-
nızda olurum. Siz beni 16 yıldır
genel başkan seçtiniz. Ben nasıl
vefasızlık yaparım? Ben vefalı
biriyim. Ben hepinize teşekkür
ediyorum. Bu vefa borcumu ben
size iyi bir genel başkan olarak
yaparım. Ve örgütümüzü daha
ileriye taşıyarak, bu örgütümüzü

saygın hale getirerek yaparım.
Hepinizi çok seviyorum, hepinizi
tek tek yanaklarından öpüyorum,
hepinize başarılar diliyorum. Bu
genel kurulun; örgütümüze, Tür-
kiye sendikal hareketine hayırlı
olmasını diliyorum. Ve hepinize
saygılar sunuyorum, teşekkür
ediyorum değerli arkadaşlar.

“PETROL-İŞ'İ DAHA İLERİYE TAŞIMAK VİCDANİ
SORUMLULUĞUMUZ”
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tuluşu olarak sunuldu halka. Ve o
zaman Petrol-İş Sendikası, 80’li
yılların sonuna doğru birçok sen-
dikanın “Evet özelleştirme yapıl-
sın” dediği dönemde,
özelleştirmenin ülkenin soyul-
ması, insanların 80 yıllık birikim-
lerinin, Cumhuriyet
kazanımlarının ortadan kaldırıl-
ması olduğunu kamuoyuna dek-
lare etti. Petrol-İş -özelleştirme
dâhil olmak üzere- taşeronlaş-
tırma, esnek çalışma tanımlarını
kamuoyuna ilk defa açıklayan, bu
çalışma metotlarının insanları
köle düzenine götüreceğini anla-
tan bir sendika oldu.  Evet arka-
daşlar; 65 yılda, belki şu an 35
bin kişiyiz ama belki milyonlarca
işçinin ortak olarak ülke günde-
minde konuştuğu ve “yüz akımız”

dediğimiz, her koşulda ölenleri
rahmetle andığımız, yaşayanları
minnetle andığımız en kurumsal
yapının adı ve emek hareketinin
ilacı Petrol-İş'tir. Bununla ne
kadar gurur duysak azdır. 65 yıl-
dır var olan Petrol-İş’i daha ileriye
taşımak, daha iyi şeyleri yapmak
ve yeni nesle, yeni kuşağa bu
emaneti teslim etmek bizim hem
insani, hem vicdani sorumluluğu-
muz. 

Değerli arkadaşlarım; sendika-
mız, öncü bir sendika. Her or-
tamda “Biz sizin sendikalara
benzemiyoruz, bizim sendikamız
hem demokrasiyi işleten en iyi
sendika, hem de hiçbir partiye,
hiçbir kuruluşa ve hiçbir anlayışa
angaje olmamış, yandaş olma-

mış bir sendika” diye övünüyoruz
ya, işte bu sendikayı bu yoldan
saptırmamak gerekir. 

Petrol-İş, Türkiye işçi sınıfına ön-
derlik etmeye devam etmektedir.
Özellikle örgütlenmede, eğitimde,
toplu sözleşmede ve diğer birçok
alanda yeni politikalar üretmeli ve
bu politikaları hayata geçirmeli.
Bunun için aday oldum.

Biz Petrol-İş Sendikası'nı daha iyi
bir konuma, daha demokratik,
daha şeffaf, politikaları daha net
bir konuma getirmek için adayız
değerli arkadaşlarım. Hepinizin
desteğini bekliyorum. Hepinize
teşekkür ediyorum. Sağ olun, var
olun diyorum.

GENEL MALİ SEKRETER ADAYI

İBRAHİM DOGANGÜL

Ben şuna inanıyorum, Mer-
kez Yönetim Kurulu'nun
kimliği, kişiliği, politikaları

elbette bir örgütün aynasıdır ve
o örgütün nerede sayılacağı ile
ilgili bir şey ifade eder. Hani
sendikaların siyasi yelpazenin
sağında solunda diye tarif edil-
mez ama eğer tarif ederseniz
Petrol-İş solda sayılır. Başkanı
solcu mu sayılır, üyelerin ço-
ğunluğu solcu mu sayılır? Hayır
kardeşim onlar sendikal politika-
larla ilgilidir. Bizi çoğu kişi
DİSK'e yerleştirir. DİSK üyesi
misiniz derler. Bu 65 yılda oluş-
muş mücadeleci geleneğin so-
nucudur, bugün için merkez
yönetim kuruluna kim seçilirse
seçilsin bu çizgiyi, bu geleneği
değiştirmek o kadar kolay değil-
dir. Şimdi, 30 yıllık 12 Eylül fa-
şizminin üzerine örttüğü ölü

toprağının atılmasıyla birlikte,
tabanda, toplumda, emekçi sı-
nıflar arasında bir yükseliş var.
Hem örgütlenmeye yönelme
var, hem de örgütünün denetle-
nebilirliğini talep etme isteği var.
Bu örgütü bir yere götürmek is-
teyen insanlardan buraya seç-
seniz de, bu örgütün 33 bin
üyesi, bu örgüte öyle bir sahip
çıkar ki... Ben güveniyorum.
Aliağa'daki Petkim, Tüpraş işçi-
sine, Trakya'daki Zentiva işçi-
sine... Tek tek saymaya gerek
yok. Bu sendikayı hiç kimse
Türk-Metal yapamaz. Yapmaya
çalışana da işçi engel olur.
Temsilcilik seçimleri yapılmaya-
cakmış, aday olunmayacakmış.
Kim demiş, kim yapabilir bunu? 

Ben bu örgütte daha kurallı, dü-
zenli, ilkeli bir yönetim anlayışı,

keyfiyetten uzak, “ben bilirim” ve
“ben bunu yapamayacak mıyım”
anlayışından uzak bir sendikal
üretim anlayışının daha doğru
olduğunu düşünüyorum. 

Ben hala Petkim işçisiyim. 2002
yılında başkan seçildim. O es-
nada emekliliğim bir yıl geç-
mişti. Emekli olmayı
düşünmüştüm. İşyerinden arka-
daşlar dediler ki; "Yanlış yapar-
sın, işyerine dönemezsen
döneme, o zaman alırsın tazmi-
natını dediler. Kıdem tazmina-
tını alıp şimdi Petkim'le,
çalıştığın işyeriyle ilişiğini keser-
sen bu geleneklerimize uygun
değil, sendikacı olduğun sürece
Petkim'in işçisi olarak kalacak-
sın, öyle bir şey yapamazsın”
dediler. Ben de şimdi diyorum
ki, iyi ki de sormuşum. İyi ki de

“PETROL-İŞ'İN ÇİZGİSİNİ 
DEĞİŞTİRMEK KOLAY DEĞİL”
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bana bunu demişler. Az kalsın
yanlış yapıyormuşum. Şimdi bu
neyi gösterir biliyor musunuz?
Sendika, örgüt bir nevi dergahtır.
Dergaha girdiniz mi benliği ko-
yarsınız bir kenara, orada biz
olursunuz.

Ben hala Petkim işçisiyim. Bura-
daki görevim sona erdiğinde bu-
radaki arkadaşlarımla beraber
gideceğim. Belki yılbaşına kadar
biraz daha çalışacağım, yılba-
şında da emsallerimin emekli ol-
duğu gibi emekli olacağım.
Benden başka 59 doğumlu kal-
madı Petkim'de. Ben de Petkim'e
dönüp emekliliğimi isteyip haya-
tıma devam ederim. Buralar,
Başkanımın da söylediği gibi
kimsenin tapulu malı değil, gide-
ceğiz buradan. Geride ne bıraktı-
ğınız aslolandır. 
Bu göreve 2007 yılında aday ol-
duğumda, biz seçime girdik, ya-
rıştık ve beni tercih etti o
zamanki arkadaşlar. O gündür

de devam ediyorum. Yine tercihi-
nizi doğru yapın, aklınızı kullanın
ve o sandığa vicdanınızla baş
başa girin, oradan çıkacak olan
sonuç hepimizin kabulüdür.
Buna hiçbirimizin itirazı yok.
Yeter ki, insanları aklıyla, vicda-

nıyla, sağduyusuyla baş başa bı-
rakın. Hepinize çok teşekkür edi-
yorum, belki biraz sabrınızı
zorladım ama dört yıl bunun için
bekledik. Hepimize hayırlı,
uğurlu olsun.
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GENEL ÖRGÜTLENME ve EĞİTİM SEKRETER ADAYI

SÜLEYMAN AKYÜZ

“BU SEÇİMDE ASIL PETROL-İŞ KAZANMALI”

Sayın Divan, sayın Merkez
Yönetimi, değerli Başkan-
lar, değerli Yöneticiler ve

değerli konuklar Petrol-İş'imizin
kaderini belirleyecek, burada ko-
nuşulan ve yapılanları 35 bin
emekçiye aktaracak siz değerli
delege arkadaşlarım. Hepinizi
şahsım ve Petrol-İş Sendikası
şubeleri adına saygı ve sevgiyle
selamlıyorum.

Ülke kan gölü, işçi sınıfının gel-
diği nokta belli, sendikal yapının
geldiği nokta belli, mücadeleler-
den ve karşı duramamaktan şi-
kayet ediyoruz. Ülkenin
bütünlüğünü korumak için müca-
dele verirken şehit düşen Meh-
metçiklerimize rahmet, ailelerine
de sabır diliyorum. Bu bütünlüğü-
müzü bozacak her türlü terörün
karşısında olduğumuzu söylüyo-
rum. Bütünlüğü koruyacak en
önemli şey emeğin birlikteliğidir. 

Bizim amacımız Petrol-İş’i bir yer-
lere getirmek. Bu işin sağı, solu,
ilerisi, gerisi yoktur. İşçi vardır ve
biz bunun için yola çıkacağız
dedik, çıktık ve şubede seçildik.
Seçildikten sonra ilk toplantı-
mızda temsilcilere söylediğim şey
de şu oldu. Bu odada siyaset yok,
siyasetiniz işçinin birlikteliği üze-
rine olmalıdır, işçi lehine olmalı-
dır. Bu odaya asla siyaset
sokmayacağız dedik ve uydular.
Ardından yönetim kurulunu kur-
duk ve kendileri burada. Her
görüş ve düşünceden arkadaşı-
mız var. Yönetim kurulunda, di-
siplin kurulunda, denetimde ve
delegede de her taraftan, her dü-
şünceden arkadaşımız var. Sınıf
mücadelesinden başka bir şeye

bakmadım ben. Arkadaşlar iki
temel lafım vardır, biri örgütlenme
diğeri eğitim. İşçimizi eğiteceğiz
ve bilinçli bir işçimiz olacak, ne is-
tediğini de bilecek haklarını da bi-
lecek, sendikasını da bilecek.
İkincisi örgütlenmedir. Örgütleme
dediğin şey iki türlüdür; iç örgüt-
lenme ve dış örgütlenme. Biz se-
çildiğimizde Gebze Şubesi 1079
kişiydi. Biz o yönetimle, o arka-
daşlarımla eğitim ve örgütlenme
seferberliğine başladık ve örgüt-
lenmeye de başladık. Üye sayı-
mızı bugün üç katına çıkardık.

Gebze'den gelen değerli arkadaş-
larım ve delegasyonlar, başınızı
hiç bir zaman eğdirmedim. Sizin
gönlünüz, Petrol-İş'in gönlü, bizi
sevenlerin gönlü her şeyden üs-
tündür. Bu Genel Kurulu, Petrol-
İş'in 65 yıllık geleneğine ve
çizgisine uygun, hep birlikte hare-
ket ederek, birlikte yol haritası çi-
zebilseydik ve şimdi hiçbirimiz
endişeli olmazdık. O yüzden de-

legasyonlardan tek ricam, eve
dönüp, kafanızı yastığa koyduğu-
nuzda rahat olun ve adalet terazi-
nizi çalıştırın. Biz burada
kazanırız, kazanmayız o başka
bir şey. Petrol-İş kazansın. So-
nuçta buradan döndüğümüzde,
yastığa başımı rahat koyacağım
ve huzur içinde uyuyacağım
çünkü anlamaya ve anlatmaya
çalıştım. 

Liste seçildiğinde herkes iş ala-
cak, bu yönetim gelirse şu görevi
alırım, o yönetim gelirse eyvah gi-
derim gibi şeyler yok. Yok öyle bir
şey. Biz şunu diyoruz; kimse dur-
mayacak, herkes çalışacak ve
adil olacak. Kimse merak etme-
sin. Delegasyon şunu biliyor, biz-
den zarar gelmez. Arkadaşlar,
ben bu örgütün sağduyusuna gü-
veniyorum. 27. Olağan Genel Ku-
rulumuzun, Petrol-İş'imize, işçi
sınıfına, yönetimimize ve seçilenlere
hayırlı olmasını diliyorum ve büyün
adaylara başarılar diliyorum.
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Sayın Divan, sayın delegeler
ve sayın konuklar, öncelikle
Petrol-İş 27. Olağan Genel

Kurulu'nun hayırlı uğurlu olmasını
diliyorum. Bu konuşmamda niye
aday olduğumu anlatmak istiyo-
rum. 7-8 ay önce karşı liste oluştu-
rulurken rahatsız olduğum konular
vardı. Ben de, yenilenme olsun,
yeni adaylar olsun istiyordum. Yeni
bir oluşumu ben de istiyordum.
Ancak yenilenme yaparken “eski-
sinden daha geriye gitmeyelim” gö-
rüşünü savundum. Bu konuya
ilişkin rahatsızlıklarımı şubemde
defalarca dile getirdim.

Bu sendikada herkesin seçme ve
seçilme hakkı vardır. Her üyenin
aday olmaya hakkı vardır. Ben
Genel Kurul sürecinde herkese
saygı duydum. Hepimiz bu ortak

çatının altındayız. Aday olduktan
sonra son iki aydır bana yöneltilen
eleştirilere yanıt dahi vermek iste-
medim. Aday olmak hakkım, ben

bu hakkıma saygı duyulmasını isti-
yorum. Petrol-İş 27. Olağan Genel
Kurulu herkese hayırlı uğurlu
olsun.

GENEL YÖNETİM SEKRETER ADAYI

MUHAMMET KAYAR

NİMETULLAH SÖZEN VEDA ETTİ

“HER ÜYENİN ADAY OLMAYA HAKKI VAR”

2007 yılında gerçekleştirilen 25.
Olağan Genel Kurul'da Genel
Örgütlenme ve Eğitim Sekreter-
liği'ne seçilen ve iki dönem üst
üste aynı görevi sürdüren
Nimetullah Sözen, 27. Olağan
Genel Kurul'da aday olmadı.
Sözen, Genel Kurul'da yaptığı
konuşmayı görevi bırakıyor ol-
ması sebebiyle bir veda ve te-
şekkür konuşması şeklinde
yaptı. 

Konuşmasında Genel Mer-
kez'de görev yapan çalışanlara
tek tek teşekkür eden Sözen,
bölgede ve Türkiye'de toplum-
sal barış ihtiyacı bulunduğunu
vurguladı. 32 yıllık sendikal ha-

yatı olduğunu söyleyen Sözen,
bu süreçte hep Petrol-İş kimli-
ğini öne koyduğunu belirterek,
“Petrol-İş bir kimliktir. Saygın,
demokrat, özgürlükçü bir kimlik-
tir. O yüzden koruyalım Petrol-
İş'i.” dedi.

Sözen konuşmasını, Petrol-İş'in
evi olduğunu ve buradan asla
kopmayacağını vurgulayarak
“Hepinize saygı ve sevgilerimi
sunuyorum. Ömür boyu aile-
nizle, çocuklarınızla, komşuları-
nızla, diğer kimlik ve inançlarla
bir arada kardeşçe, barış içinde
yaşamanızı umut ediyorum ve
diliyorum. Sağ olun, var olun.”
sözleriyle bitirdi.
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MERKEZ GENEL KURULU SONUÇLARI

Merkez Yönetim Kurulu

Genel Başkan
Ali Ufuk Yaşar

Genel Sekreter 
Ahmet Kabaca

Genel Mali Sekreter
Turgut Düşova

Genel Örg. Ve Eğit. Sekreteri
Mustafa Mesut Tekik

Genel Yönetim Sekreteri
Ünal Akbulut

Merkez Yönetim Kurulu 
Yedek Üyeliğine Seçilenler

Şuayip Gül

Erhan Yakışan

Niyazi Recepkethüda

Ahmet Baranlı

Yunus Murat Marangoz

Merkez Denetim Kurulu Asil

Yusuf Ziya Kahyaoğlu

Yavuz Katırancı

Eyüp Kahraman

Merkez Denetim Kurulu Yedek

Vahap Orhan

Tacettin Atasayar

Ercömert Koç

Merkez Disiplin Kurulu Asil

Gültekin Öztemel

Hasan Akçay

Asım Çavuşoğlu

Merkez Disiplin Kurulu Yedek

Erdem Üstünce

Mustafa Ünsal

Hüzeyil Sünbül

Türk-İş Üst Kurul Delegeleri

Ali Ufuk Yaşar

Ünal Akbulut

Salih Akduman

Ahmet Kabaca

Turgut Düşova

Mustafa Mesut Tekik

A.Gani Gündoğdu

Ali Tirpan

Ahmet Baranlı

Abdülmecit Dönmez

Niyazi Recepkethüda

Erhan Yakışan

Şuayip Gül

Yunus Murat Marangoz
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MERKEZİ KURULLARIMIZDA
GÖREV DAĞILIMI GERÇEKLEŞTİ

MERKEZ 
DENETİM
KURULU
GÖREV
DAĞILIMI

Sendikamızın 27. Olağan Genel Kurulu sonunda yapılan seçimlerin ardından oluşan Merkez
Disiplin Kurulu sendika genel merkezinde toplanarak 28 Eylül tarihinde görev dağılımını gerçek-
leştirdi.

Merkez Disiplin Kurulu görev dağılımı, Başkan Gültekin Öztemel, Raportör Hasan Akçay ve Üye
Asım Çavuşoğlu olarak belirlendi.

Petrol-İş Sendikası 27. Olağan Genel Kurulu sonunda yapılan seçimlerin ardından oluşan
Merkez Denetim Kurulu sendika genel merkezinde toplanarak 29 Eylül tarihinde görev
dağılımını gerçekleştirdi.

Merkez Denetim Kurulu görev dağılımı, Başkan Yusuf Ziya Kahyaoğlu, Raportör Yavuz
Katırancı ve Üye Eyüp Kahraman olarak belirlendi.

MERKEZ 
DİSİPLİN
KURULU
GÖREV
DAĞILIMI
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1953 yılında Trabzon'da doğdu. 1976
yılında Tüpraş İzmit Rafinerisi'nde çalış-
maya başladı. Kahyaoğlu, sendikamızın
Kocaeli Şubesi'nde 20 yıl temsilcilik ve
yöneticilik yaptı. 1995 yılında Merkez
Denetim Kurulu'na seçildi. 5 dönemdir
bu görevini sürdüren Kahyaoğlu, son
Genel Kurul'dan sonra yeniden Denetim
Kurulu Başkanı oldu.

1971 yılında Yozgat'ın Sorgun ilçesinde
doğdu. 1992 yılında BOTAŞ Tümaş
Müteahhit firmasında çalışma hayatı
başladı. Ankara Şubemize bağlı BOTAŞ
işyerinde 2005 yılında başladığı işyeri
temsilciliğine halen devam etmekte.
2011 yılında Merkez Denetim Kurulu'na
seçildi. 2 dönemdir bu görevini
sürdüren Katırancı, aynı zamanda Türk
Halk Müziği Korolarında görev almakta.

1976 yılında Kırşehir'in Çiçekdağı
ilçesinde doğdu.Çalışma hayatına Pet-
las A.Ş 'de başladı. 2002 yılında Petrol-
İş'e üye olan Kahraman 2009 yılında
sendikamızın Kırıkkale Şubesi'ne bağlı
olan Petlas A.Ş. işyerinde Sendika Tem-
silciliğine seçildi. 2 dönem bu görevini
sürdürdü. 27. Olağan Genel Kurul'da
Merkez Denetim Kurulu üyeliğine
seçildi.

YUSUF ZİYA KAHYAOĞLU
Denetim Kurulu Başkanı

YAVUZ KATIRANCI
Denetim Kurulu Raportörü

EYÜP KAHRAMAN
Denetim Kurulu Üyesi
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1978 yılında İstanbul'da doğdu. 13 yıldır
Novartis İlaç'ta çalışmakta. 10 yıldır
Petrol-İş Sendikası üyesi olan Öztemel,
daha önce sendikamızın İstanbul 1
No'lu Şubesi'nde Disiplin Kurulu Üyeliği
ve Yönetim Kurulu üyeliği yaptı. 27.
Olağan Genel Kurulu'nda Merkez Disi-
plin Kurulu'na seçildi ve Merkez Disiplin
Kurulu Başkanı oldu.

GÜLTEKİN ÖZTEMEL
Disiplin Kurulu Başkanı

1973 yılında Erzurum'un İspir ilçesinde
doğdu. Çalışma hayatına Orhangazi'de
kurulu bulunan ve Bursa Şubemize bağlı
Polifleks'te başladı. Aktif üyelik ve şube
delegeliği yaptı. 2010 yılında Petrol-İş
işyeri temsilciğine seçildi, 2 dönemdir
bu görevi yapmakta. 27. Olağan Genel
Kurul'da Merkez Disiplin Kurulu'na
seçildi.

HASAN AKÇAY
Disiplin Kurulu Raportörü

1974 yılında Sinop'un Boyabat ilçesinde
doğdu. Çalışma hayatına Mutlu Akü
Fabrikası'nda başladı. Sendikamızın İs-
tanbul 2 No'lu Şubesi'nde Üst Kurul
Delegeliği yaptı. 27. Olağan Genel Ku-
rul'da Merkez Disiplin Kurulu üyeliğine
seçildi.

ASIM ÇAVUŞOĞLU
Disiplin Kurulu Üyesi
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Petrol-İş 27. Olağan Genel Kuru-
lu'nda delegelerin büyük çoğun-
luğunun oyu ile Genel Başkanlık
görevine seçildiniz. Sendikamı-
zın Genel Kurulu ile ilgili değer-
lendirmeleriniz nelerdir?

5-6 Eylül 2015 tarihinde gerçek-
leştirdiğimiz Genel Kurul'da yeni
bir Merkez Yönetim Kurulu oluştu.

Demokratik ve özgür iradenin te-
celli ettiği bu seçimde büyük te-
veccühle seçilmiş olmamızı
sadece kendi başarımız olarak
görmüyoruz.

Sendikamızda büyük sessiz ço-
ğunluğun bizim başarımızda
önemli payı olduğuna inanıyorum.
Bu açıdan bakıldığında, Genel Ku-

rul'da aslında önceden belli olan
tecelli etmiş oldu. Bize gösterilen
bu itibara layık olmaya çalışacağız.

Biliyorsunuz bu Genel Kurul'da
aynı zamanda sendikamızın 65.
kuruluş yılını da kutladık. Petrol-İş,
Türkiye sendikal mücadelesinde
büyük bir çınardır. 27. Genel Kuru-
lumuzda oluşan sonucun örgütü-
müzün daha da güçlenmesine ve
Petrol-İş'in taşıdığı bu önemli so-
rumluluğu yerine getirmesine hiz-
met edeceğini belirtmek istiyorum.
Bu vesile ile bir kez daha, 65 yıldır
emek hareketinin öncüsü olmuş
Petrol-İş Sendikası’na dünden bu-
güne emeği geçen herkese şük-
ranlarımı sunuyorum. 

Vefat edenleri rahmet ve minnetle

“Sendikamızın seçilmiş yeni yönetimi, Petrol-İş'in bu-
güne dek kazandığı tüm hakları korumakla kalmayacak,
yeni hedefler koyarak bu hakları geliştirmek ve el birliğiyle
çok daha iyiyi yapmak için var gücüyle çalışacaktır.” 

YENİ YÖNETİM, YENİ HEDEFLER

Ali Ufuk YAŞAR:

“DAHA KATETMEMİZ
GEREKEN ÇOK YOL VAR”



44 anıyorum. Hayatta olanlara
sağlık, afiyetler diliyorum.

Genel Kurul, 5 Eylül Cumartesi
günü, delegelerin ve adayların
konuşmaları sabah 9.30'da
başladı, Pazar günü sabah
2.30'a kadar devam etti...
Genel Kurulumuz, hiç kimseyi
kısıtlamadı ve tüm konuşmacı-
lar sonuna kadar dinlendi. Pet-
rol-İş'e yakışır bir Kongre
gerçekleştirdik.

Bütün genel kurullarda, çalı-
şanların, emekçilerin hak ve
hukukunu korumaya yönelik
konuşmalar yapılır. Sendikal
hareketin eksiklikleri ve yapıl-
ması gerekenler konuşulur. Ba-
şımıza gelebilecek kötü
senaryolara karşı uyanık olma-
mız gerektiği dile getirilir. Bu
Genel Kurulumuz'da da bu hu-
suslarda tüm konuşmacıların
önerilerini, ikazlarını kaydettik.

Burada en çok dikkatimi çeken
şey, delegelerin, üyelerimizin,
emekçilerin haklarını korumaya
dönük konuşmaları oldu. El-

bette ki üyelerimizin haklarını
korumak ve geliştirmek bizim
için çok önemlidir. Hatta bizim
ve Sendikamızın varoluş sebe-
bidir!

Ama bu yetmez, daha fazlasını
hedeflemeliyiz...

Tam da bu noktada, yeni dö-
nemde Petrol-İş'in ve yöneti-
minizin temel hedefleri neler
olacak? 

Evet kaldığım yerden devam
edersem... Üyelerimiz, ülke-
mizde büyük bir emekçi kitlesi-
nin mensubudur. Dolayısıyla
bizim bu emekçi nüfusun so-
runlarına dair söz söylememiz
gerekiyor.Ülkemizde işsizlik ve
yoksulluk o kadar yüksek ki; iş-
verenler bu işsizliği kullanıp
çalışanları tehdit ediyorlar. Bu
duruma çareler üretmek zorun-
dayız. Ülkemizde en son Türk-
İş verilerine göre açlık sınırı
1.379 TL, yoksulluk sınırı ise
4.492 TL olarak açıklandı. Bu
paraları bulamayan resmi ra-
kamlara göre 3 milyon, aslında
bize göre 6 milyondan fazla
işsiz var. Asgari ücreti dahi
alamayan kesimler hesap edil-
diğinde bu nüfus 10 milyon ki-
şiye kadar yükseliyor. Bizim bu
kesimlere karşı sorumluluğu-
muz var.

Özellikle yoksulluk ile müca-
dele konusunda sendikaların
daha aktif olması ve somut ça-
lışmalar yapması gerekiyor.
Petrol-İş olarak böyle bir çaba-
nın içerisinde olacağız.

Diğer yandan, elbette asıl so-
rumluluğumuz üyelerimize ve
Petrol-İş'e dairdir. Daha önce
de söylediğim gibi, üyelerimi-
zin haklarını genişletmek ve
sorunlarına çözüm aramak va-

roluş sebebimizdir. Genel Ku-
rul'da da ifade ettiğim üzere,
doğru bir planlama ve müca-
deleyle daha güçlü kılmak
temel hedefimiz olacak. Bu
doğrultuda üye sayımızı bugün
olduğu 30 bin seviyelerinden
50 bin üzeri mertebelere çıkar-
mayı hedefliyoruz. Bu noktada
yeni kampanyalar da yapaca-
ğız. Bizim sektörde yaklaşık
450 bin çalışan var. Yani hâlâ
çalışanların yüzde 10’u dahi
örgütlü değildir. Daha katede-
ceğimiz çok yol var. Doğru ve
iyi düşünülmüş bir örgütlenme
stratejisi izleyerek bu hedefi-
mize tüm Petrol-İş örgütünün
çabalarıyla ulaşabileceğimizi
düşünüyoruz.

Ayrıca daha “sosyal” bir Petrol-
İş hedefliyoruz. Üyelerimizin
sosyal ihtiyaçlarını da gözeten
bir anlayışla çalışacağız. Proje-
lerimiz var; örneğin bir tanesi
her üyemiz adına dikilecek bir
meşe ağacı, “Bir Dikili Ağacım
Olsun Projesi...” Bununla sınırlı
kalmayacak şekilde, çeşitli
projelerle Petrol-İş'in kurumsal-
lığını güçlendireceğiz, üyeleri-
nin hayatlarının her anında
varlığını hissetmelerini sağla-
maya çalışacağız.

Petrol-İş Sendikası'nın Genel
Kurulu'nda seçilmiş yeni yöne-
tim, Petrol-İş Sendikası'nın bu-
güne dek kazandığı tüm
hakları korumakla kalmayacak,
yeni hedefler koyarak bu hak-
ları geliştirmek ve el birliğiyle
çok daha iyiyi yapmak için var
gücüyle çalışacaktır. 

Genel Kurul, ülkemizde si-
yasi belirsizliğin had safhaya
çıktığı bir dönemde gerçek-
leştirilmişti. Peki, 1 Kasım
Genel Seçimi ve seçimde
oluşan sonucu emekçiler

Petrol-İş, Türkiye sen-

dikal mücadelesinde

büyük bir çınardır. 

27. Genel Kurulu-

muzda oluşan sonu-

cun örgütümüzün

daha da güçlenme-

sine ve Petrol-İş'in ta-

şıdığı bu önemli

sorumluluğu yerine

getirmesine hizmet

edeceğini belirtmek

istiyorum.
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açısından nasıl değerlendiri-
yorsunuz?

Seçim öncesi çeşitli vesilelerle
yaptığımız açıklamalarda belirt-
tiğimiz üzere, Türkiye'nin 7 Ha-
ziran'dan sonra sürüklendiği
siyasi belirsizlik ortadayken bir
başka seçime daha tahammü-
lümüz yoktu. Bir an önce istik-
rarlı bir yapının oluşması için
uzlaşı sağlanmalı, koalisyonsa
da, tek başına iktidarsa da bir
an önce Hükümet kurulmalı de-
miştik. 

Seçim, milletimizin tek bir par-
tiye bu görevi vermesi ve Ada-
let ve Kalkınma Partisi'nin tek
başına hükümet kurması için
yeterli çoğunluğa ulaşması ile
sonuçlandı.

Demokrasinin gereği seçime
katılan tüm siyasi partileri, de-
mokrasiye sundukları katkıdan
dolayı ve çoğunlukla seçimi
kazanan Adalet ve Kalkınma

Partisi'ni tebrik ediyor, çalışan-
lar ve bütün emekçiler adına
verilen vaatlerin takipçisi ola-
cağımızın altını önemle çiziyo-
ruz. Emekçilere dönük verilen
vaatleri kısaca hatırlatmak ge-
rekirse; kamuda veya özel sek-
törde çalışan taşeronların
kadroya alınması ve giderek
taşeron çalışmasının ortadan
kaldırılması başta olmak üzere,
işçi sağlığı ve iş güvenliği
eylem planının kararlılıkla ha-
yata geçirilmesi, genç ve kadın
işçi istihdamının arttırılması,
kıdem tazminatı benzeri kaza-
nılmış haklara asla dokunulma-
dan iyileştirme amacıyla
taraflarla görüşülmesinde diya-
log içerisinde olmak ve asgari
ücretin net 1.300.-TL olması gibi
tüm vaatlerin takipçisi olacağız.

Bir süredir ülkede asgari
ücret ve bu ücretin düzeyi
gündemin ilk sırasında yer
alıyor. Seçim vaatleri doğrul-
tusunda yeni ücretin 1.300

TL olması ile ilgili düşünce-
niz nedir?

Asgari ücretin, seçim vaadine
uygun olarak 2016 Ocak ayın-
dan itibaren 1.300 TL'ye çıkar-
tılacağı açıklandı. Bu artışı bir
başlangıç olarak olumlu bulu-
yoruz. Ülkemizde açlık ve yok-
sulluk sınırı bellidir. Bu nedenle
söz konusu artışa ilişkin, bir
dönemin popüler tabiriyle “Yet-
mez ama evet” diyoruz. Ancak
emekçilerin ihtiyacı olan meb-
lağ daha fazladır.
Mutlak bir şekilde çalışan ki-
şiye verdiğiniz para ekonomiye
geri döner. Bu da ekonomiyi
canlandıracaktır. Kimse aldığı
parayı istifleyemez. Ekonomi
çarkını döndürmek için çalışan-
ların ücretlerini yükseltmek
önemlidir. Asgari ücretin artışı
ile birlikte işyerlerinde daha kı-
demli çalışan işçilerin ücretle-
rinde de yukarıya doğru belli
bir düzenleme yapılması ge-
rekmektedir. Konfederasyonu-
muz Türk-İş'in de konuya ilişkin
bu yönlü girişimleri olduğunu
biliyoruz. 

Genel Kurul'da da gündem-
lerden birisiydi. Sendikal
Güç Birliği Platformu işlevini
yitirdi mi?

Türkiye’de en büyük sendikal
yapı Türk-İş’tir. Türk-İş, ülkemizin
en büyük işçi konfederasyonu
durumundadır. Bu yapı altında
Sendikal Güç Birliği Platformu
kuruldu. Ama kurulan bu çatı,
aktif bir pozisyona gelemedi.
Türk-İş'in politikalarının alternatifi
olacak bir hareket çıkamadı.
Deyim yerindeyse, ölü doğdu.
Platformun yerine kurulacak yeni
birlikler ya da Türk-İş’i güçlendi-
recek yeni formüllere ihtiyacımız
var. Bu platform kanımızca
kendi işlevini yitirmiştir.
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P
etrol-İş Sendikası 27. Ola-
ğan Genel Kurulu sonrası
ilk Başkanlar Kurulu, 7

Eylül Pazartesi günü önceki
dönem ve yeni seçilen merkez
yöneticilerinin katılımıyla yapıldı.

Toplantının ilk bölümünde
devir-teslim töreni gerçekleşti-
rildi. Başkanlar Kurulu görev
devri sırasında, dilek ve temen-
niler dile getirilirken görevini ta-
mamlamış yönetim kurulu
üyeleri değerlendirmelerde bu-
lundu. 

Daha sonra Başkanlar Kurulu
yeni bileşimiyle ilk toplantısını
gerçekleştirdi. Toplantıda yeni
dönem merkez yöneticileri ile

şube başkanları ve denetim ku-
rulu üyeleri yer aldı. Toplantıda
Genel Kurul sürecinin ardından
önce yeni Genel Başkan
Ali Ufuk Yaşar olmak üzere,
merkez yöneticileri ve şube
başkanları sendika ve emek
gündemleriyle ilgili değerlendir-
meler yaptı. Değerlendirme-
lerde, Genel Kurul'da ele alınan
konulara ve önümüzdeki
dönem izlenecek politikalara
değinildi.

Başkanlar Kurulu toplantısının
ardından tüm yöneticiler, şube
başkanlarıyla beraber, yeni se-
çilen merkez yöneticileri ile ma-
kamlarında görev devrini
gerçekleştirdi.

DEVİR-TESLİM TÖRENİ YAPILDI

Yeni dönemin ilk Başkanlar
Kurulu toplandı 

BA
ŞK
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LA

R 
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LU



TRAKYA, BATMAN ve DÜZCE 
ŞUBELERİMİZDE GÖREV DEĞİŞİMİ

P
etrol-İş’in 5-6 Eylül tarihlerinde gerçekleştirdiği 27. Olağan Genel Kurulu sonrası

Trakya Şube Başkanı Turgut Düşova, Batman Şube Başkanı Mustafa Mesut Tekik,

Düzce Şube Başkanı Ünal Akbulut’un Merkez Yönetimi seçilmesi nedeniyle şubelerim-

izde de görev değişimi gerçekleşti. Trakya Şube Başkanlığı Ercan Yavuz, Hasan Oğuz Keser

Başkan Yardımcısı, Temel Gürsel Başkan Yardımcısı (Mali) isimlerinden oluştu. Trakya

Yönetim Kurulu ise Bayar Çiftçi, Özay Belen, Tacettin Atasayar, Halim Ipek’ten oluştu. Batman

Şube Başkanlığı  Şehmus Kaygusuz, Sertip Özdemir Başkan Yardımcısı, Murat Şanlı Başkan

Yardımcısı (Mali) isimlerinden oluştu. Batman Şube Yönetim kurulu ise Kemal Boral, Mehmet

Emin Kapuci’den oluştu.  Düzce Şube Başkanlığı  Muzaffer İşık, Oktay Bozdemir Başkan

Yardımcısı,  Kadir Akyıldız Başkan Yardımcısı (Mali) oluştu. Düzce Şube Yönetim kurulunda

ise  Birol Metekoğlu ve Recep Ak yer aldı.
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HASAN OĞUZ KESER
Şube Başkan Yardımcısı

TEMEL GÜRSEL
Şube Başkan Yardımcısı (Mali)

ERCAN YAVUZ
Şube Başkanı

TRAKYA ŞUBE
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BATMAN ŞUBE

Petrol-İş’in 5-6 Eylül tarihlerinde gerçekleştirdiği 27. Olağan Genel Kurulu sonrası
Batman Şube Başkanı Mustafa Mesut Tekik’in, Merkez Yönetimi’ne seçilmesi ne-
deniyle boşalan Batman Şube Başkanlığı’na Şehmus Kaygusuz, Sertip Özdemir

Başkan Yardımcısı, Murat Şanlı Başkan Yardımcısı (Mali) oldu. Yönetim Kurulu ise
Kemal Boral, Mehmet Emin Kapuci’den oluştu.

Petrol-İş’in 5-6 Eylül tarihlerinde gerçekleştirdiği 27. Olağan Genel Kurulu sonrası  Düzce
Şube Başkanı Ünal Akbulut’un Merkez Yönetimi’ne seçilmesi nedeniyle boşalan Düzce
Şube Başkanlığına  Muzaffer İşık, Oktay Bozdemir Başkan Yardımcısı,  Kadir Akyıldız

Başkan Yardımcısı (Mali) oldu. Yönetim kurulunda ise Birol Metekoğlu ve Recep Ak yer aldı.

ŞEHMUZ KAYGUSUZ
Şube Başkanı

MUZAFFER İŞIK
Şube Başkanı

OKTAY BOZDEMİR
Şube Başkan Yardımcısı

KADİR AKYILDIZ
Şube Başkan Yardımcısı (Mali)

SERTİP ÖZDEMİR
Şube Başkan Yardımcısı

MURAT ŞANLI
Şube Başkan Yardımcısı (Mali)

DÜZCE ŞUBE
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P
etrol-İş Sendikası
28. Dönem 1. Ola-
ğan Genişletilmiş

Başkanlar Kurulu, 15-16
Ekim 2015 tarihinde Antal-
ya'da toplandı. Genişletil-

miş Başkanlar Kurulu'na,
Petrol-İş Sendikası mer-
kez yöneticileri, merkez
denetim ve merkez disip-
lin kurulları, 16 şubenin
başkanları ile her şubenin

başkan yardımcıları ka-
tıldı.
Toplantı, Genel Başkan Ali
Ufuk Yaşar'ın ilk gün yap-
tığı açış konuşmasıyla
başladı. Terör, şiddet ve

Petrol-İş Sendikası 28. Dönem 1. Olağan Genişletilmiş Başkanlar Kurulu, 15-16
Ekim 2015 tarihleri arasında Antalya'da toplandı. Petrol-İş Sendikası merkez ve
şube yöneticilerinin katıldığı toplantıda ülke ve emek gündemine ilişkin değer-
lendirmelerde bulunuldu. Emperyalist politikaların neden olduğu mülteci so-
runu, seçimler, emeğin temel sorunları ve işkolumuza ilişkin çeşitli gündemler
üzerinde durulan konular arasındaydı.

28. Dönem 1. Olağan Genişletilmiş

Başkanlar Kurulu Toplandı:

“SENDİKALAR VE EMEKÇİLER 
TALEPLERİNİN TAKİPÇİSİ 
OLMALI” 
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provokasyonların arttığı
bir dönemde toplanan
Genel Kurul'da Yaşar
konuşmasına terörü la-
netleyerek başladı. Ya-
şanan saldırılarda şehit
olanlara rahmet, ailele-
rine başsağlığı ve yara-
lılara acil şifalar dileyen
Yaşar, “Terör, şiddet ve
provokasyonlar, yıllar-
dır süren sorunlarımızın
çözümünü daha da
güçleştirmektedir. So-
runlarımızın çözümü,
ülke bütünlüğünden
taviz vermeden, birlik
ve beraberliğimizi güç-
lendiren, insanı ve
insan haklarını merkeze
alan, toplumsal uzlaşı
temelinde ve demokra-
tik yöntemlerde yat-
maktadır” dedi.

“İstikrarsızlık emekçi-
lerin kazanımlarını
tehlikeye sokuyor”

1 Kasım Genel Seçi-
mi'nin Türkiye'de top-
lumsal barış ve
huzurun sağlanması
açısından bir olanak ol-
duğunu dile getiren
Yaşar konuşmasında,
“İstikrarsızlık ve siyasi
belirsizlikler, en başta
ekonomideki sıkıntıları
büyüterek, sermayenin
zararlarını azaltmak için
emek üzerindeki baskı-
sını artırmaktadır.
Emekçilerin işyerlerin-
den başlayarak hak ve
kazanımları tehdit altına
girmektedir. Seçimler-
den sonra bir an önce
hükümet kurulmalı ve

ülkemizin gerçek prob-
lemi olan emekçilerin iş
ve aş sorunu üzerine
gidilmelidir” dedi.

Türkiye nüfusunun en
zengin yüzde 20’lik ke-
siminin toplam gelirin
neredeyse yarısına el
koyduğunu ifade eden
Yaşar, buna karşılık en
yoksul yüzde 20’lik ke-
simin toplam gelirin yal-
nızca yüzde 6,2’sini
elde ettiğini belirtti.

“Sendikalar akıntıya
karşı kürek çekiyor”

Bu şartlar altında sen-
dikaların örgütlü gü-
cünü arttırması için
adeta akıntıya karşı
kürek çekmesi gerekir



51

diyen Yaşar, konuşma-
sına şöyle devam etti:

“Ülkedeki tüm olumsuz
koşullara rağmen büyü-
yen ve güçlenen bir örgü-
tüz. Fakat yeni dönemde,
sorumluluklarımızın arttığı-
nın da farkındayız. Bu ne-
denle örgütlenmede yeni
hedefler ve yeni bir yol
haritası belirlemek duru-
mundayız. Genel Kurul'da
da belirttiğimiz üzere, Pet-
rol-İş üye sayısında artık
50 binleri hedeflemelidir.”

Yaşar sözlerini, sendika-
mızın 28. Dönem 1. Ola-
ğan Genişletilmiş
Başkanlar Kurulu'nun,
sendikal mücadelenin
yükseltilmesine ve Petrol-
İş'in faaliyetlerine katkı

koymasını dileyerek son-
landırdı.

28. Dönem 1. Olağan Ge-
nişletilmiş Başkanlar Ku-
rulu'nda sonraki bölümde,
merkez ve şube yönetici-
leri emek gündemleri,
sendikal mücadele ve ör-
gütsel konularla ilgili
görüş ve düşüncelerini
paylaştı. Toplantı Sonuç
Bildirgesi'nin okunması ve
onaylanması ile sona erdi.

Sonuç Bildirgesi'nde
artan terör saldırıları kına-
nırken, daha yaşanabilir
bir Türkiye için öncelikle
barışın sağlanması vur-
gusu yapıldı. Ülkenin en
önemli sorunu olarak de-
ğerlendirilen işsizlik ve
yoksullukla mücadelede

sendikaların daha etkin ve
sonuç alıcı bir tavır sergi-
lemesi gerektiği belirtildi.

Bildirgede ayrıca tüm Pet-
rol-İş ailesinin katılım ve
katkılarıyla 5-6 Eylül'de
gerçekleştirilen Merkez
Genel Kurulu'nda ortaya
çıkan sonucun Petrol-İş'in
en başta birlik ve bera-
berliğini perçinlediğinin
altı çizildi. 

Sendikamız Petrol-İş'in
emekçilerin ortak müca-
delesinin öne çıkartılması,
işçi hak ve çıkarlarına ay-
kırı tüm uygulamalara
karşı mücadele verilmesi,
sendikal hak ve özgürlük-
lerin genişletilmesi için
elinden gelen tüm çabayı
göstereceği vurgulandı.



52

Ülkemizin içinde bu-
lunduğu coğrafyada
çatışmalar giderek

artmakta ve süren savaşlar
nedeniyle bir insanlık dramı
yaşanmaktadır. Bugüne
kadar Suriye'de çatış-
maların derinleşmesi
yönünde tavır alan ya da
aynı nedenle sessiz kalan
emperyalist ülkeler,
Suriye'den Avrupa'ya
başlayan mülteci akını son-
rasında politikalarını göz-
den geçirmek durumunda
kalmışlardır. Eylül ayının

başında Aylan bebeğin ölü
bedeninin Bodrum kıyısına
vurması, emperyalist kay-
nak savaşları ve bölgesel
çatışmaların acı bir sonu-
cudur. Coğrafyamızda yeni
acıların yaşanmaması için
emperyalizm Ortadoğu'dan
elini çekmeli, bölgede so-
rumlu ve barışı hedefleyen
politikalar benimsenmelidir.
Bölgede yaşanan istikrar-
sızlık, son dönemde terör
saldırıları yoluyla ülkemize
taşınmaya çalışılmaktadır.
Son olarak 10 Ekim'de

Ankara'da emek ve meslek
örgütleri DİSK, KESK,
TMMOB ve TTB'nin
çağrısıyla gerçekleştirile-
cek “Emek, Barış ve
Demokrasi” başlıklı mitinge
hain bir saldırı düzenlen-
miştir. 100'e yakın vatan-
daşımızın hayatını
kaybettiği ve yüzlerce
vatandaşımızın da yara-
landığı bu terör saldırısını
lanetliyoruz.

Yaz aylarından bugüne
gerçekleştirilen terör

GENİŞLETİLMİŞ BAŞKANLAR KURULU SONUÇ BİLDİRGESİ

EMEĞE DÖNÜK SALDIRILARA KARŞI 
ORTAK MÜCADELE EDİLMELİ
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saldırılarında kaybettiğimiz
vatandaşlarımıza, şehit
olan asker ve polislerimize
rahmet, yakınlarına sabır
ve başsağlığı, yaralanan-
lara ise acil şifalar diliyoruz.

Son halkası Ankara'daki
katliam olan terör
saldırıları, halkımızın birlik
ve beraberliğini, toplumsal
barış ve huzuru hedef al-
maktadır. Bu saldırılarla
amaç, halkı sindirmek ve
bir korku toplumu yarat-
maktır. Yeni katliamlar
yaşanmaması ve terörün
amacına ulaşmaması için
başta tüm siyaset kurumu
olmak üzere sendikalar,
meslek odaları, demokratik
kitle örgütlerini göreve ve
sorumluluk almaya çağırıy-
oruz.

Daha yaşanabilir bir
Türkiye için öncelikle

barışın sağlanması gerek-
mektedir. 1 Kasım Genel
Seçimi'ni, halkın özgür
iradesinin gerçekleşmesi,
demokratik işleyişin tesis
edilmesi, siyasi istikrarsı-
zlığın giderilmesi ve
toplumsal barışın sağlan-
ması için önemli bir olanak
olarak görüyoruz. İstikrar-
sızlık ve siyasi belirsizlikler
ekonomideki sıkıntıları art-
tırmakta, sermaye ve işv-
erenler ise bu ortamda
oluşan risk ve zararlarını
işçi sınıfına fatura etmeye
çalışmaktadır. Bu nedenle
seçimlerde, emeğe dönük
saldırılara karşı güçlü bir
uyarı yapılması, toplumsal
ve siyasal sorunlara emek
eksenli çözümlerin gün-
deme getirilmesi son
derece önemli olacaktır.

Emekçiler seçimde sınıfsal
çıkarları doğrultusunda

tavır koymalı; sendikalar
seçimde ve seçim son-
rasında, taşeron çalış-
manın kaldırılması,
esnekleşmenin önüne
geçilmesi, adil ücret ve
vergi politikalarının izlen-
mesi, kayıtdışılıkla mü-
cadele edilmesi, iş
cinayetlerinin son bulması,
asgari ücretin insanca
yaşanacak bir düzeye
çıkarılması, işsizliğin önlen-
mesi, sendikal örgütlen-
menin önündeki her türlü
engelin ve grev yasak-
larının kaldırılması gibi
taleplerin takipçisi ol-
malıdır.

Ülkemizin en önemli
sorunu, emekçilerin iş ve
aş sorunudur. Artan işsizlik
ve derinleşen yoksulluk
artık sürdürülemez boyut-
lara ulaşmıştır. Türkiye'de
gerçek işsizlik oranı
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%20'ye yaklaşmış, işsiz-
lerin sayısı ise 6 milyon
düzeyine çıkmıştır. TÜİK
verilerine göre, ülkemizde
aylık geliri 370 TL'den az
olan 6,5 milyon kişi, aylık
geliri 650 TL olan 22 mil-
yonun üzerinde vatan-
daşımız bulunmaktadır.
İşsizliğin ve yoksulluğun bu
boyutlara ulaştığı bir
ülkede, sendikaların etkili
bir mücadele vermesi son
derece zordur. Sendikalar,
doğrudan üyelerinin çıkar-
larını savunmak ve mü-
cadele etmenin yanı sıra
işsizlik ve yoksulluk gibi
toplumsal sorunları da gün-
demine almak duru-
mundadır. Bu sorunların
çözümü için ve emeğe
dönük saldırılara karşı, kon-
federasyon düzeyinde ortak
çalışma yürütülmeli ve bir-

likte mücadele edilmelidir.
Ülkemizin en büyük işçi
konfederasyonu Türk-İş bu
noktada inisiyatif almalı ve
sonuç alıcı bir mücadelenin
startını vermelidir. Türk-İş'i
daha etkili kılmak, müca-
deleci bir çizgiye çekmek
ve sendikal harekete yeni
bir soluk getirmek için
Petrol-İş'in de dahil olduğu
bir grup sendika tarafından
2011 yılında oluşturulan
SGBP, zaman içinde bu
amacına ulaşamamış ve
fiilen işlevsiz bir duruma
gelmiştir.

Başta TPAO olmak üzere
örgütlü olduğumuz kamu
işyerlerinin ortak sorunu,
hizmet alımlarının bu işyer-
lerinde giderek artması,
personel ihtiyacının yeni
kadrolarla giderilmesi yer-

ine hizmet alımlarına
başvurulması ve buna bağlı
olarak istihdamın daral-
masıdır. Kadrolu ve
güvenceli çalışmanın esas
istihdam biçimi olması
gereken kamu işyerlerinde
hizmet alımlarının asıl
işlere doğru yaygınlaştırıl-
ması asla kabul edilemez.

Ülkemizin enerji ihtiyacını
karşılamak ve enerjide dışa
bağımlılığını azaltmak için
yerli ve yenilenebilir kay-
naklara yönelinmelidir. Bu
kaynaklara sahip olan
Türkiye'de nükleer enerji
pahalı ve tehlikeli bir
seçenektir. Geçtiğimiz gün-
lerde Enerji ve Tabii Kay-
naklar Bakanlığı, 3. nükleer
santral yatırımının Kırklareli
İğneada'da yapılabileceğini
açıklamıştır. Nadir bulunan
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ormanların yer aldığı bu
yörede planlanan nükleer
santral yatırımı iptal edilme-
lidir.
Sendikamız Petrol-İş, kuru-
luşunun 65. yıldönümünde
27. Olağan Genel Kurulu'nu
gerçekleştirmiştir. 5-6 Eylül
2015 tarihinde yaptığımız
Genel Kurul, Petrol-İş'in
demokratik işleyişine uygun
bir şekilde yapılmış ve
seçim sonucunda Merkez
Yönetim Kurulumuz'da ye-
nilenme olmuştur. Üyesin-
den temsilcisine, şube
yöneticisinden delegesine
tüm Petrol-İş ailesinin
katılım ve katkılarıyla
gerçekleştirdiğimiz Merkez
Genel Kurulumuzda ortaya
çıkan sonuç, en başta birlik
ve beraberliğimizi perçin-
lemiştir. Genel Kurul'da
kabul ettiğimiz kararlar ve

ortaklaştığımız iradenin
kılavuzluğunda
Sendikamız, emekçilerin
ortak mücadelesinin öne
çıkartılması, işçi hak ve
çıkarlarına aykırı tüm uygu-
lamalara karşı mücadele
verilmesi, sendikal hak ve
özgürlüklerin genişletilmesi
için elinden gelen tüm
çabayı gösterecektir.

Örgütlü olduğumuz 4 Nolu
işkolu, oldukça geniş ve
içerisinde farklı nitelikte
faaliyetleri içeren bir
işkoludur. Petrol ve doğal-
gaz arama, üretim, taşıma
ve pazarlaması dışında
imalat sanayinde rafinaj,
kimyasal ürünler, ilaç,
kauçuk ve plastik gibi alt
sektörlere bölünmüştür.
Petrol-İş, önümüzdeki
dönemde işkolumuzda her

bir alt sektörün dinamik-
lerini gözeterek özgün
örgütlenme, eğitim ve toplu
sözleşme politikaları
geliştirecektir. 

Petrol-İş, emekçilerin
yaşadığı sorunlara karşı
sendikal hareketin ortak bir
yanıt üretebilmesi için dün
olduğu gibi bugün de, birlik
ve dayanışma perspektifini
güçlendirmeyi amaçlayan
politika ve stratejiler benim-
seyerek mücadeleyi yüksel-
tecektir.

Kamuoyuna saygıyla 
duyurulur.

Petrol-İş Sendikası 
Genişletilmiş Başkanlar 
Kurulu Adına 

Merkez Yönetim Kurulu
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6 Eylül’de gerçekleşen 27. Olağan Genel Kurulumuzun
ardından yeni merkez yönetim kuruluna sendikalardan,
siyasetçilere, işverenlerden çeşitli kesimlere birçok kişi
tebrik ziyareti gerçekleştirdi. Merkez Yöneticilerimize
yeni görevlerinde başarılar dilediler. 

Genel Kurul Sonrası 
Yeni Merkez Yöneticilerimize 
Ziyaretler
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Konfederasyon ve Sendikalar...

Türk-İş
Başkanı 

Ergün Atalay

Bass Sendikası Genel
Başkanı Turgut Yılmaz, 

Genel Sekreteri
Mustafa Eren, 

Bass Eski Karadeniz
Şube Başkanı 
Engin Gündaş, 

Dok Gemi-İş Genel
Başkanı 
H. Necip Nalbantoğlu

18 Kasım 2015

30 Eylül 2015
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Türk-İş 1. Bölge Temsilcisi
Faruk Büyükkucak 
Arif Sarı 
Çimse-İş Pendik Şube
Başkanı, 

Halil Erdal Türk-
Metal Pendik Şube Başkanı,

Aziz Hacısalihoğlu
Koop-İş Sendikası 1 Nolu

Şube Başkanı, 

Emin Gödek Türk- Harb-İş
Anadolu Yakası Şube Başkanı

26 Ekim 2015

7 Ekim 2015

Hava-İş Genel Başkanı  Ali Kemal Tatlıbal  - Dok Gemi-İş Genel Başkanı H. Necip Nalbantoğlu ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri

13 Ekim 2015

Selüloz-İş 
Genel Başkanı
Ergin Alşan

Genel Başkan Vekilleri 

Bekir Tanrıkulu 

Aydın Parlakkılıç 
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Türk-İş Kocaeli Bölge 
Temsilcisi Adnan Uyar

Tekgıda-İş Kocaeli Şube
Başkanı Ali Bostan, 

Tes-İş Adapazarı Şube 
Teşkilat Sekreteri 
Soner Gülsün

Tüpraş'tan emekli üyemiz
Yaşar Kanpara

15 Eylül 2015

Teksif eski Genel Mali
Saymanı İbrahim Öner  

Lastik-İş eski Kocaeli
Şube Başkanı Hasan
Hüseyin

14 Eylül 2015
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İzmir Şube
Başkanımız A.Gani
Gündoğdu 

Başkan Yardımcımız
Orhan Zengin 

Başkan Yardımcımız
(mali) Özgür Şadi 

TPI Kompozit Kanat
San. ve Ticaret A.Ş.
temsilcileri

Kasım 2015

Petrol-İş Ailesi... 

Genel kurul divan üyelerimiz- Eski Genel Başkanlarımızdan Adnan Özcan   
Ankara Şube Başkanı Şuayip Gül- Bandırma Şube Başkanı İsmail Kayan

İzmir Şube Başkanı A.Gani Gündoğdu - Eski İstanbul 1 No'lu Şube Disiplin Kurulu Üyesi Şirin Akay 

Eylül 2015



61Trakya Şubemizin Şube Başkanı, Şube Başkan Yardımcıları, Yönetim Kurulları, Temsilci Yönetici ve Üyeleri

Düzce Şubemizin Şube Başkanı, Şube Başkan Yardımcıları, Yönetim Kurulları, Temsilci Yönetici ve Üyeleri

Kasım 2015

Kasım 2015
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Ankara Şube Başkanımız Şuayip Gül, Şube Başkan Yardımcımız Sabri Polat, Şube Başkan
Yardımcımız (Mali) Baki Turhan ve Pakpen temsilcileri

Ekim 2015

Genel kurulumuzun ardından İstanbul 1 No’lu Şubemiz yeni dönem temsilciler kurulunu 
Merkez Yöneticilerimizin katılımıyla sendikamızda gerçekleştirdi. 

Ekim 2015
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İstanbul 1 No’lu Şube Yönetim Kurulu,  Denetim Kurulu ve Disiplin Kurulu Üyelerimiz

Ekim 2015

Kocaeli Şube Yönetimi, Temsilcilerimiz ve üyelerimizden oluşan heyet

Eylül 2015
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Kasım 2015

Tüpraş Malzeme İkmal Bölümünde Çalışan üyelerimiz

Tüpraş Petrol
Haraketleri
bölümünde
çalışan 
üyelerimiz

Kasım 2015
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Tüpraş 
TPH Çalışanları

Kasım 2015

Tüpraş İzmit Bakım planlama ve programlama ekibinden üyelerimiz Ali Galip Göktürk,
Yusuf Sami Çınar, Abdülkadir Mendi, Emir Yazman, Ahmet Yıldız

Kasım 2015
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Tüpraş İzmit Rafineri Bakım Müdürlüğü Enstrüman Atölyesi ve İnşaat Bölümü'ndeki
temsilcilerimiz

Ekim 2015

Tüpraş İzmit Rafineri Müdürlüğü Bakım-Proje-Elektrik-Mekanik-Metal Atölyelerinde çalışan
üyelerimiz

Ekim 2015
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İşverenler - İşveren Temsilcileri....

Sandoz Gebze 2 Fabrikası
Direktörü Yılmaz Mesut, 

Sandoz Gebze 1 Fabrika 
Direktörü 
Şafak Öner

Sandoz İnsan Kaynakları 
Direktörü 
Neslihan Ogan Gümrükçü

20 Ekim 2015

SASA
Genel Müdürü

Toker Özcan

7  Ekim 2015
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Tüpraş Genel
Müdürü 

Yavuz Erkut 
ve 
Genel Müdür
Yardımcısı 

İbrahim 
Yelmenoğlu

5 Ekim 2015

Contitech Genel
Müdürü 

Şirzat Karayel

6 Ekim 2015
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Unilever  Personel
ve  Endüstriyel 
İlişkiler Direktörü  

Eray Karaduman ve
Fabrikalar Müdürü
Selim Tansu

1  Ekim 2015

TPI İşyeri Genel Müdürü Şenol Bircan

28 Eylül 2015
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Süperlas Genel müdürü Erkan Doğru, İnsan Kaynakları Müdürü
Süleyman Uygun, Avukat Mehmet Peker

18 Eylül 2015

Şişecam Topluluk Endüstriyel İlişkiler Direktörü Ertan İren
Şişecam Kimyasallar Grubu Başkanı Burhan Ergene 

Soda Sanayi İnsan Kaynakları Direktörü 

17  Eylül 2015
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Ege Kimya Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Aryas

16 Eylül 2015

Nero Plastik Genel
Müdürü 
Şemsettin Özcan

Nero Plastik 
Satın Alma Müdürü 
Veci Topçi 

Avukat 
Ali Cem Alıcı

16 Eylül 2015
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Plastiform İnsan Kaynakları
Müdürü Emre Oğuz 

Kiplas Genel Sekreteri 
Av. Saadet Ceylan

Bursa Şube Başkanımız 
Erhan Yakışan 

16 Eylül 2015

Petkim PetroKimya Holding A.Ş Genel Müdürü Sadettin Korkut 
SOCAR Çalışma İLişkiler Koordinatörü Hali Can

15 Eylül 2015
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Siyaset Dünyasından Ziyaretler...

Eski Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
22. 23. 24. Dönem Kocaeli Ak Parti Milletvekili Nihat Ergün

9 Kasım 2015

Uzun süre Kocaeli Milletvekilliği ve 59. Hükümet'te de 
Çevre ve Orman Bakanı olarak görev yürüten Osman Pepe 

6 Kasım 2015
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Kocaeli Büyükşehir Belediye Başkanı
İbrahim Karaosmanoğlu

Üsküdar Belediye Başkanı Hilmi Türkmen
Başkan Danışmanı Sadık Albayrak

20  Ekim 2015

18 Kasım 2015
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Kocaeli Büyükşehir Belediye Meclis Üyeleri 
Muammer Biner, İbrahim Asiltürk, Fatih Özcan, Hayati Özcan

19  Ekim 2015

AK Parti Gölcük eski İlçe Başkanı Sedat Yücel

16 Eylül 2015
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Basın Temsilcileri STK’lar, 

Sağlık ve Spor Camiası...

İGSAŞ Eski İşyeri Baştemsilcisi Caner Uzuner ve Gölcük eski CHP Başkanı

13 Kasım 2015

Uluslararası Hak İhlalleri İzleme Merkezi Yönetim Kurulu

13 Kasım 2015
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Kocaeli İlçelerinden Muhtarlar

10 Kasım 2015

Gübretaş Eski Baştemsilcisi İlhami Önal ve Kocaeli Şube Eski Yöneticileri

6 Kasım 2015
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6 Kasım 2015

TV-41 Haber Müdürü-ATV Grubu Kocaeli Bölge Temsilcisi Ahmet Sezgin

6 Kasım 2015

Avukat Abdi Pesok
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Kocaelispor Başkanı

Bahri Yavuz 

CHP Kocaeli Meclis
üyesi Uğur Koştur 

5 Ekim 2015

UHİM Başkanı 
Ayhan Küçük,

Üsküdar Belediye
Başkan Danışmanı

Sadık Albayrak

İstanbul Milletvekili
Adayı Av. 

Mustafa Demiral

Eski Milletvekili 
Mahmut Dede

İşadamı Ahmet Erkan
5 Ekim 2015

Kocaeli Derince Eğit. ve Araştırma Hastanesi Yöneticisi ve Başhekimi Doç. Dr. Soner Şahin
Kocaeli Şube Başkanımız Salih Akduman, Şube Başkan Yardımcımız Nesimi Yetişoğlu, 

Şube Başkan Yardımcımız (Mali) Tekin Kara, Güvenlik Müdürü Musa Adıyaman,
Tüpraş Eski Baştemsilcimiz Mehmet İpşiroğlu

Tüpraş Savunma Sekreterliğinden emekli Baki Aytepe

6 Ekim 2015
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Kapanan Yarımca Şube Başkanımız Yaşar Erbaş - Şubemizden emekli üyelerimiz 

28 Eylül 2015

Kocaeli Kent Konseyi Başkanı Abdullah Köktürk
Kocaeli Üniversitesi Felsefe Bölüm Başkanı Prof. Dr. Sinan Özbek

İZSANDER Başkanı Halil Atay 
İZGİAD Başkanı Yusuf Eren Kaya

18 Eylül 2015
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PETROL-İŞ MARŞI 
SÖZ YARIŞMASI 
Kuruluşundan bugüne 65 yılını geride bırakan ve Türkiye'nin en köklü sendikalarından birisi olan
Petrol-İş, yıllardır sürdürdüğü mücadelesini ve oluşturduğu kimliği temsil etmek üzere beste-
lenecek marşın sözlerini belirlemek üzere bir yarışma düzenliyor.

Katılım tarihi 1 Ocak-8 Mart 2016 olan yarışmanın sonuçları mayıs ayında açıklanacaktır.

Katılım Koşulları

Yarışmaya katılacak olan adayların Petrol-İş’e üye olması gerekmektedir.

Eserin sözlerinin hiçbir şekilde hiçbir yerde yayınlanmamış olması gerekmektedir.

Yarışmada birinci olacak eserin tüm telif hakları Petrol-İş’e ait olacaktır. 

Eserlerin teslimi ilgili şubelerimize olacaktır.

Ödüller

Birincilik Ödülü : 10.000 TL

İkincilik Ödülü : Diz üstü bilgisayar 

Üçüncülük Ödülü : Diz üstü bilgisayar








